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“FairPlay op en 
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“Keepers zijn anders”
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Je hebt net je droomhuis gekocht. En kunt niet wachten om over 
de drempel te stappen en de kurk van de fl es te laten knallen. 
Dan geeft het een fi jn gevoel dat alles goed geregeld is. Rust en 
inzicht. Dat regelen wij voor jou. Bij alle belangrijke momenten in 
jouw leven. Voor nu en voor later.

Het Notarieel Zwolle
Eekwal 8
8011 LD Zwolle
info@hetnotarieel.nl
038 - 427 34 10
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Jouw
bruismoment
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OPENINGSTIJDEN
Maandag t/m zaterdag: 07.30 - 21.00
Zondag: 10.00 - 19.00

VOORWOORD

Plekken waar inwoners elkaar kunnen ontmoeten, activiteiten 
kunnen organiseren en sporten zijn in mijn ogen van enorme 
meerwaarde voor de wijk. Na een jaar wijkwethouderschap heb ik 
zelf ervaren hoe actief Zwolle-Zuid is op dit gebied. Er gebeurt hier 
van alles!

Die energie is een groot goed. Zeker nu we door corona allemaal 
hebben gevoeld hoe belangrijk contact met vrienden en buren 
is. En ook wat je allemaal mist wanneer dit contact tijdelijk niet 
mogelijk is. Het goede contact geldt ook voor wie sporten en 
bewegen niet vanzelfsprekend is. Voor hen is kennismaken of lid 
worden vaak een (te) grote stap. Het helpt enorm als gezamenlijke 
activiteiten dichterbij komen, dit versterkt de bekendheid en 
daarmee de verbondenheid.

“Jullie zorgen ervoor dat mensen in
beweging komen, aan hun gezondheid
werken en samen leuke dingen doen.”

v.v. SVI en De Siggels zijn dan ook belangrijke spelers in Zwolle-
Zuid. Jullie zorgen er samen voor dat iedereen die dat wil hier kan 
meedoen, kan participeren. Dat mensen in beweging komen, aan 
hun gezondheid werken en samen leuke dingen doen.

Ik verwijs hierin graag naar oud-voorzitter Harro Velthuis. Ik 
ontmoette Harro voor het eerst in 2017, in het clubhuis van 
v.v. SVI. Hij had de visie om de vereniging beter in de wijk te willen 
integreren. Van clubhuis naar buurthuis: een prima visie! Helaas is 
Harro in september 2019 overleden maar zijn visie blijft bestaan.

“Er gebeurt hier van alles!”

Het is jullie de afgelopen jaren gelukt om dit park weer te maken 
tot een centrale plek voor ontmoeting in de wijk. Jullie zorgen 
daarmee voor sterkere verbindingen. En wie weet kunnen jullie 
straks ook de nieuwe inwoners van Harculo als lid toevoegen aan 
jullie ledenbestand.

Ik wens alle leden, bestuurders, vrijwilligers en sponsoren een 
fantastisch nieuw seizoen toe.

Maak er wat moois van met elkaar! •

Vriendelijke groet, 

Arjan Spaans 
Wijkwethouder Zwolle-Zuid 

v.v. SVI en de Siggels
zijn een enorme

meerwaarde voor de wijk
Er staat weer een nieuw sportief en actief seizoen voor de deur. Ik hoop dat jullie allemaal

een goede zomer achter de rug hebben en staan te springen om weer te gaan sporten
en samen activiteiten te gaan ondernemen. 

Wethouder Arjan Spaans (l) en 
voorzitter Geert Prins (r) van v.v. SVI, in 

de dug-out langs het hoofdveld
op sportpark De Siggels.
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Het vinden van vrijwilligers blijft een 
uitdaging 
Dit geldt vooral in de functies die niet zo 
bekend zijn bij onze leden. Rondom het veld 
en in het clubhuis hebben we afgelopen 
seizoen een mooie slag kunnen slaan en zijn 
de functies goed ingevuld. Door een strakke 
planning blijft het vrijwilligerswerk ook 
beheersbaar. Ook binnen de Kledingcommissie 
is een groep moeders opgestaan en onder het 
motto “vele handen maken licht werk” hebben 
ze de werkzaamheden opgepakt. 

Maar we zijn nog steeds naarstig op zoek 
naar vrijwilligers die mee willen helpen op 
het gebied van commercie en communicatie. 
Ook zoeken we mensen die een technisch 
beroep hebben zoals timmerman, installateur 
of elektricien, om onderdeel uit te maken van 
de onderhoudsgroep en indien noodzakelijk 
ingezet te kunnen worden. Door functies 
meer projectmatig te maken, kunnen we de 
benodigde tijdsbesteding klein houden. 

Dus hierbij een uitnodiging om de vacatures 
te bekijken in het ledenportaal en als er een 
interessante vacature tussen zit om hier dan 
op te reageren. Wil je meer informatie, dan 
staan we graag tot je beschikking om uitleg te 
geven. 

Mocht je geen lid zijn van v.v. SVI, maar 
overdag wel tijd en zin hebben om ons een 
handje te helpen dan mag dat natuurlijk ook. 

Het voetbalseizoen 2023/2024 
Het 1e elftal is afgelopen seizoen gedegradeerd 
naar de 2e Klasse. Door verschillende oorzaken 
bleek handhaving in de 1e klasse niet haalbaar. 
Dat is jammer, maar biedt ook een uitdaging 
om te proberen het komende seizoen de weg 
omhoog weer te vinden.  

Dat er voldoende talent rondloopt binnen 
v.v. SVI is afgelopen seizoen wel gebleken. 
Moeiteloos werden spelers vanuit O23 en O19 
ingepast in het 1e elftal en misstonden niet. 
Dat dit niet onopgemerkt bleef, bleek uit het 
feit dat Joep Banse al stage heeft mogen lopen 
bij Spakenburg en FC Emmen.
Een mooi compliment voor de jeugdopleiding 
van v.v. SVI. 

VAN DE VOORZITTER

Een vereniging bestaat uit 
voetballers en vrijwilligers

Voor u ligt de nieuwe Seizoengids 2023/2024. Vorig jaar sprak ik de hoop uit dat het
redactieteam weer op sterkte werd gebracht na het stoppen van enkele redactieleden.
Gelukkig is dat gelukt met als resultaat weer een mooie en interessante Seizoengids. 

VAN DE VOORZITTER

Hoe we de weg omhoog gaan vinden, zal 
onze nieuwe trainer Dick Krommenhoek en 
assistent-trainer Rob Nugter verderop in de 
Seizoengids vast uitleggen en toelichten.  
We gaan het in ieder geval doen met 
hoofdzakelijk dezelfde spelers als afgelopen 
seizoen en zoals al aangegeven, wordt de 
groep aangevuld met de talenten vanuit O23.

Ten opzichte van afgelopen seizoen zijn Youp 
Kok en Ruben Meier vertrokken en moest Koen 
Romme in verband met zijn werkzaamheden 
bij PEC Zwolle stoppen met voetballen. Het 
vertrek van Youp is een aderlating in het 
maken van doelpunten maar een uitdaging 
voor de nieuwe spits van het 1e elftal. Wat ik 
toch graag wil benoemen, is dat aanvoerder 
Nathan van Rijn zijn 10e seizoen in het 1e 
elftal van v.v. SVI ingaat. Een memorabel feitje. 

Dit seizoen wordt voor het eerst meer 
regionaal gevoetbald. Dat houdt in dat de 
tegenstanders uit Friesland, Drenthe en Twente 
zijn ingewisseld door tegenstanders meer uit 
de buurt. Dit seizoen zijn AGOVV uit Apeldoorn, 
Unicum uit Lelystad en ZZVV uit Zuidwolde de 
tegenstanders die het verste weg zijn. En na 4 
seizoenen staat ook de derby tegen WVF weer 
op het programma. Het definitieve programma 
kunt je verderop in de Seizoengids vinden. 

Naast het 1e elftal moeten ook het 2e elftal 
en O23 aan de bak. Het 2e elftal heeft zich 
prima gehandhaafd in de Reserve 1e Klasse 
en O23 is gepromoveerd naar de 3e Divisie. 
Bij beide elftallen zijn weer enkele oud SVI’ers 
teruggekeerd na enkele seizoenen elders te 
hebben gevoetbald. Het is fijn dat deze spelers 
weer terug zijn. 

Blik vooruit 
Het afgelopen seizoen hebben we op veld 
2 een nieuw kunstgrasveld gekregen. Dit 
heeft wat langer geduurd dan in de vorige 
Seizoengids was aangegeven. Door een 
langere levertijd van de materialen werd alles 
met een half jaar opgeschoven. Maar het 
resultaat mag er zijn. 

Onze plannen met betrekking tot het 
renoveren van de toiletten hebben we moeten 
opschuiven. En ook de plannen rondom het 

“Vrijwilligersfuncties 
projectmatig maken.” 

“Voldoende talent binnen
v.v. SVI.” 

Op de foto Algemeen Bestuur v.v. SVI met vlnr:
Bruce Bostelaar (penningmeester), Mathijs Velthuis (bestuurslid),
Geert Prins (voorzitter) en Aafje Brands (secretaris).

v.v. SVI  |  Seizoengids 2023-2024 7
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ORGANISATIE

Hoofdveld lopen vertraging op. De reden 
hiervan is financieel van aard. 

Wat mij wel zorgen baart, zijn de hoeveelheid 
vernielingen waarmee we geconfronteerd 
worden. Op veld 1, veld 2 en veld 4 hebben 
vandalen afgelopen maanden de dug-outs 
vernield. Van de dug-out op veld 4 is een deel 
van de gemetselde zijmuur eruit geslagen. 
Doordat er een betonplaat van 500 kg. op 
lag, hebben we, in verband met de veiligheid, 
moeten besluiten om de dug-outs af te 
breken. Op veld 2 vonden ze het nodig om 
de zijkanten eruit te trappen en op veld 1 
is het dak van een dug-out kapotgesneden. 
Ook hebben we veel last van nachtelijke 
bezoekers op ons Sportpark die een puinhoop 
achterlaten waarmee onze jongste jeugd dan 
weer geconfronteerd wordt. Dit gedrag kost 
ons als vereniging veel geld en energie en 
levert veel frustraties op. We proberen samen 
met de gemeente Zwolle en de wijkagent 
een oplossing te vinden om de overlast te 
verminderen. We willen graag een open 
Sportpark blijven waar de jeugd ook ’s avonds 
en in de weekenden kan voetballen, maar dit 
moet niet tot deze vernielingen leiden. 

Vanuit de gemeente Zwolle zijn er nieuwe 
ontwikkelingen met betrekking tot het 
privatiseren van de gemeentelijke bezittingen 
op ons Sportpark. Om verder te verduurzamen, 
wil de gemeente Zwolle samen met de Zwolse 
voetbalverenigingen onderzoeken hoe dit 
opgepakt kan worden, waarbij, voor v.v. SVI, 
de kleedkamers welke nog eigendom zijn van 
de gemeente, worden overgedragen aan ons. 
Vanuit het opgestelde plan met betrekking tot 
het verduurzamen wordt de bijdrage vanuit 
de gemeente vastgesteld. Dit biedt ons ook 
de mogelijkheid om energiebesparende 
maatregelen te treffen. Zo wordt in het kader 
van de verduurzaming het komend seizoen 
veld 2 voorzien van LED verlichting.

Ik wens jullie weer veel leesplezier toe met de 
nieuwe Seizoengids. •

Met sportieve groet, 

Geert Prins 
Voorzitter Algemeen Bestuur v.v. SVI

Algemeen bestuur v.v. SVI
Geert Prins (60 jaar)
Voorzitter Algemeen Bestuur sinds september 2019
Verantwoordelijkheden:
•   Woordvoerder van en namens de vereniging
•   Onderhouden van externe relaties met o.a. de gemeente Zwolle, collega-

verenigingen enz.
•   Onderhouden van de relatie en het periodiek overleggen met de Stichting 

Clubhuis SVI en Stichting MVO “De Siggels”
•   Voorzitten van de Algemene ledenvergaderingen en de overige vergaderingen
•   Vormgeven en zo nodig bijstellen van het strategisch beleid binnen de vereniging
•   Externe ontwikkelingen afstemmen op het beleid van de vereniging
•   Het afsluiten van contracten en convenanten

Aafje Brands (52 jaar)
Secretaris Algemeen Bestuur sinds juni 2023
Verantwoordelijkheden:
•   Voorbereiden van de agenda’s van de verschillende vergaderingen met de te 

bespreken punten en het uitsturen van alle ondersteunende documenten die 
nodig zijn tijdens de vergadering

•   Notuleren, schriftelijke vastlegging en archivering van wat er besproken is 
tijdens de vergadering

•   Zorgdragen voor het op tijd bijeenroepen van de Algemene Ledenvergadering, 
het opstellen van de agenda, jaarstukken en het maken van het Jaarverslag

•   Toezicht houden op de dagelijkse activiteiten van de vereniging
•   Het initiëren van het periodieke overleg met de overige Bestuur Groep 

secretarissen
•   Zorgdragen voor en beantwoorden van de dagelijkse post

Bruce Bostelaar (35 jaar)
Penningmeester Algemeen Bestuur sinds juni 2019
Verantwoordelijkheden:
•   Zorgdragen voor een gedegen boekhouding en rapporteren aan het Algemeen 

Bestuur (maandelijks) over de stand van zaken (realisatie ten opzichte van de 
begroting)

•   Aanspreekpunt voor alle financiële zaken binnen de vereniging
•   Opstellen van de begroting (in overleg met de BG’s)
•   Opstellen van de jaarrekening en contacten met accountants
•   Controleren van het prijspeil van de kantine in het kader van de te realiseren 

marge
•   Tijdig en juist indienen van belastingaangiften (Omzetbelasting en Loonbelasting)
•   Controleren of de vereniging voldoet aan relevante wet- en regelgeving

Mathijs Velthuis (31 jaar)
Bestuurslid Algemeen Bestuur sinds mei 2022
Verantwoordelijkheden:
•   Inzichtelijk krijgen/maken van de lopende (meerjarige) contracten en de daarbij 

verbonden financiële verplichtingen
•   Registreren, beheren en bewaken van contracten die zijn afgesloten namens de 

vereniging
•   (Her)onderhandelen en beoordelen van (lopende) contracten
•   Contactpersoon voor bedrijven/organisaties voor nieuwe en lopende contracten
•   Opstellen en beheren van de financiële meerjarenbegroting
•   Aanspreekpunt vanuit de organisatie voor Sportlink

“Verduurzamen van het 
sportpark.”

Openingstijden
Dinsdag t/m Donderdag 10.00 – 22.00
Vrijdag en Zaterdag 10.00 – 00.00
Zondag                     12.00 – 21.00
Maaandag gesloten
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Dick Krommenhoek is dit seizoen de 
nieuwe hoofdtrainer van v.v. SVI 1. Hij volgt 
Bram Freie op die naar HZVV is vertrokken. 
Samen met Rob Nugter vormt de nieuwe 
trainer al een aantal jaar een goed duo. 
“Rob en ik werken bij voorkeur samen. 
We hadden besloten om niet verder te 
gaan bij vv d’Olde Veste ’54. En waren dus 
beschikbaar. We stonden open voor een 
andere club. En we werden gebeld door v.v. 
SVI of we interesse hadden.”  

“We hadden goede berichten gehoord over 
v.v. SVI en ik had zelf goede ervaringen 
met de club. v.v. SVI staat bekend om 
het opleidingsniveau. Bij vv d’Olde Veste 
’54 hebben we ook jonge gasten in de 
A-selectie laten doorstromen. Dat zorgt 
voor een fijne dynamiek om mee te 
werken.” 

Met Krommenhoek krijgt v.v. SVI een 
hoofdtrainer die zichzelf omschrijft 
als een betrokken persoon die zich 
verantwoordelijk voelt voor zijn taken; 

zowel op het werk, binnen zijn gezin als bij 
de voetbal. Met enthousiasme probeert hij 
het beste eruit te halen, zonder daarbij de 
realiteit uit het oog te verliezen. “Ik probeer 
te doen wat er binnen de mogelijkheden 
ligt.”  

Pittoresk 
Samen met zijn vrouw Fenna en drie 
kinderen (19, 16 en 15 jaar) woont de 
trainer in Steenwijkerwold.

De kracht van één
team zijn...

Een team waar volgens de trainer veel potentie in zit, en een trainersduo dat gedreven is
om hier een hecht team van te maken. Zowel technisch, fysiek als sociaal.

“Als je samen als team 
strijd op het veld. Dan 
komen de resultaten 

vanzelf.”

De technische staf v.v. SVI 1 met vlnr: 
Jan Wiltink keeperstrainer, Rob Nugter 
asstent-trainer en Dick Krommenhoek 
hoofdtrainer.

In het dagelijks leven is hij docent 
lichamelijke opvoeding in Steenwijk, bij 
RSG Tromp Meesters, “vanaf 2005 ben 
ik werkzaam als voetbaltrainer. Eerst 
in de regio Amsterdam. En sinds tien 
jaar in de omgeving van het pittoreske 
Steenwijkerwold.” De afgelopen drie jaar 
was Dick hoofdtrainer van vv d’Olde Veste 
’54. Daarvoor had hij de leiding bij o.a. 
SC Emmeloord, Heerenveense Boys en als 
speler/trainer bij FDS. 
 
Hij begon als trainer toen hij nog speler 
was van RKAVIC in Amstelveen. Daar is 
hij ook altijd al jeugdtrainer geweest. Op 
de sportacademie haalde hij het eerste 
trainersdiploma Oefenmeester 3 (UEFA C) 
van de KNVB. 
“Ik voetbalde toen bij de Ajax Amateurs, 
waar ik ook stage mocht lopen bij 
jeugdteams. Bij het CIOS in Haarlem, heb 
ik TC 1 en TC2 gehaald. Het is leuk om 
die papieren te hebben. Daarmee mag 
je topjeugd en senioren van het hoogste 
amateurniveau trainen.”  

Duo 
Dick en Rob kwamen elkaar tegen toen 
Krommenhoek een sollicitatiegesprek 
had bij DESZ in Zwartsluis. “Met de 
club had ik een goed gesprek, maar de 
ambities van de club waren anders dan 
mijn ambities. Met Rob had ik wel direct 
een goede klik. Toen Rob aangaf dat hij 
naar SC Emmeloord ging, ben ik daar ook 
naar toe gegaan.” En sindsdien werkt het 
trainersduo samen. 

“Rob en ik hebben een goede 
samenwerking. We zijn complementair 
aan elkaar. We vullen elkaar goed aan 
en houden elkaar scherp. We kunnen 
samen goed over het spelletje praten 
en nadenken, We zijn het voor 80 tot 
90 procent met elkaar eens en over de 
rest kunnen we dan samen sparren. 
Rob is nuchterder, zakelijker dan ik, Ik 
kan soms wel impulsief en emotioneel 
reageren,” vertelt de hoofdtrainer. “Dat 
heeft ook met onze werkachtergrond 
te maken. Dick is docent en heeft een 
pedagogische achtergrond, ik werk in 
de zakelijke wereld,” vult Rob hem aan. 
De assistent trainer beschrijft Dick als 
sociaal, eerlijk en kundig. Iemand die de 
drive kan overbrengen op de groep, en een 
groepsgevoel kan creëren.  

Teamgeest 
De trainer wil bij v.v. SVI een hecht team 
smeden, zowel binnen als buiten het veld. 

“Elkaar op het veld 
aanspreken als er iets fout 

gaat, maar elkaar
ook complimenteren al

er iets goed gaat.”
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HOOFDTRAINER

“Dat het aan de bar een fijne groep is 
dat geloof ik wel. Maar je moet ook een 
commitment hebben. Dat je geen training 
afzegt. Dat je samen als team strijd op het 
veld. Dan komen de resultaten vanzelf.”

De eerste ervaring die Dick van v.v. SVI 
heeft is dat het een gemoedelijke 
vereniging is. Dat de selectie talentvol is, 
maar ook dat er nog wel wat werk te doen 
is. “Automatisme en vertrouwen ontbreken 
nog. De spelers mogen nog wel wat 
meer verwachten van zichzelf en elkaar. 
We willen presteren en een stijgende lijn 
inzetten.”

Discipline is daarbij volgens de trainer 
belangrijk. De wil om beter te worden als 
team. Buiten het veld is dit wel op orde, 
maar binnen de lijnen kan dit beter. “Ik 
ben tevreden als ik zie dat er progressie is. 
Als spelers elkaar op het veld aanspreken 
als er iets fout gaat, maar elkaar ook 
complimenteren als er iets goed gaat.” 

Stoeien en groeien. 
“Ik ben een trainer die uitgaat van balbezit. 
Ik hou ervan om de tegenstander onze wil 
op leggen. Het liefst speel ik met mooi en 
aanvallend voetbal,” vertelt Dick, maar hij 
geeft ook aan dat ze hier aan het begin van 
het seizoen nog wel mee aan het stoeien 
zijn. 

Welke formatie is het beste voor het team? 
Hoe kunnen we snel groeien? Dick: “Ik 
weet wat ik wil. Wijs spelers ook op hun 
verantwoordelijkheid. Waarom maak je de 
keuzes, ik ga graag het gesprek met ze 
aan.” 

Bij vv d’Olde Veste ’54 speelde het team 
van Krommenhoek mooi voetbal, waar 
ze ook veel complimenten voor kregen, 
“vooral in het kampioensjaar. Met mooie 
combinaties, mooi positiespel en met veel 
doelpunten. Begin vorig seizoen speelden 
we ook mooi voetbal, maar bleven de 
resultaten uit. We kregen complimenten 
dat we het beste voetbal speelden, maar 
zijn toen toch op een andere manier gaan 
spelen om beter te presteren.”  

2e klasse 
Het niveau van onze competitie is hoog 
volgens Krommenhoek, “het zal lastig 
worden, het is echt een pittige competitie. 
Wij zullen ook niet als kampioenskandidaat 
genoemd worden. Dat hoop ik in elk geval 
niet, want dat zou niet echt realistisch zijn. 
Het resultaat van de oefenwedstrijden valt 
nog wat tegen. Ik wil dit seizoen graag 
mooi voetbal spelen, maar we moeten 
ook niet naïef zijn. Ik wil dat we naar onze 
eigen kwaliteiten spelen. Ik vind het mooi 
als iedereen individueel ook stappen kan 
maken en dat we als team functioneren. 
En ik hoop op leuke wedstrijden. Met een 
toename van mensen die langs de lijn 
staan om te komen kijken. “ •

ASSISTENT-TRAINER

Even voorstellen!
Rob Nugter

Het komende seizoen zal ik als 
assistent-trainer een trainersduo 

gaan vormen met Dick Krommenhoek. 
De afgelopen vijf jaar hebben we 

samengewerkt bij SC Emmeloord en 
Olde Veste ‘54 (Steenwijk).

Omdat we elkaar aanvullen qua 
competenties, hebben we besloten om 
samen een mooie club te zoeken, waarbij 
de kern van de selectie uit de eigen 
jeugdopleiding komt. SVI is een club die 
hieraan voldoet. Met een talentvolle groep 
gaan we ons laten gelden in de 2e klasse.   

Wie ben ik...
Ik ben in 1966 geboren in Zaandam, 
opgegroeid in Emmeloord en inmiddels 
woonachtig in het Friese plaatsje 
Echtenerbrug. Ik ben getrouwd en heb 1 
zoon. In het dagelijks leven geef ik leiding 
op een verzekeringskantoor in Lemmer. 
Als voetballer heb ik de jeugdopleiding bij 
SC Emmeloord doorlopen en daarna ben ik 
doorgestroomd naar het 1e elftal. Na een 
aantal jaren was ik toe aan een nieuwe 
uitdaging en besloot toen om samen 
met een vriend bij HTC in Zwolle te gaan 
voetballen, uiteindelijk voor een periode 
van 7 jaar.

“Gedreven en ambitieus!”

Na beëindiging van mijn actieve voetbal-
periode werd ik gevraagd om assistent-
trainer te worden bij SC Emmeloord 1. 
Naast mijn 2 periodes bij SC Emmeloord 
ben ik als trainer 2 jaar actief geweest 
bij DESZ in Zwartsluis en 3 jaar bij Olde 
Veste 54 in Steenwijk. Gedrevenheid en 
ambitie om tot een maximale prestatie te 
komen zijn karaktereigenschappen die mij 
kenmerken. •

Een duurzaam woon- 
en lee�klimaat

HulstFlier bedient en ontzorgt zowel de 
particuliere woningmarkt als de professionele 
utiliteitsbouw en maakt daarbij gebruik van de 

nieuwste technologische ontwikkelingen.

Robbertsmatenstraat 15
8081 HL Elburg
T:  (0525) 68 12 10
E:  info@hulstflier.nl

Gasthuisdijk 13
8041 AE Zwolle
T: (038) 421 10 31
E:  zwolle@hulstflier.nlwww.hulstfl ier.nl

Bruisend 
van energie
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“Rob en ik vullen elkaar 
goed aan en houden

elkaar scherp.”
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TROTSE SPONSOR: VISHANDEL THEO MUYSTROTSE SPONSOR: VISHANDEL THEO MUYS

Kom naar vishandel Theo Muys voor al uw vis en visproducten. Wij hebben voor u de lekkerste 
gebakken vis, heerlijke vis- en hapjesschotels, haringschalen en handige kant-en-klaarmaaltijden. 

Onze producten zijn ook uitermate geschikt voor feestjes, voor op de barbecue of bij het gourmetten.
U kunt bij ons terecht voor de snelle hap, maar u kunt ook in ons gezellige restaurant (met 30 

zitplaatsen) eten. Speciaal voor dit restaurant hebben wij een uitgebreide menukaart.

”Kwaliteit staat hoog in ons 
vaandel en dat proeft u direct!”

Hoe zijn jullie sponsor van v.v. SVI 
geworden? Gevoetbald bij v.v. SVI? 
Nee, ik heb niet gevoetbald bij v.v. SVI. Ik 
heb in mijn jonge jaren wel gevoetbald bij 
v.v. IJsselmeervogels, maar dat is alweer 
vele jaren terug. 

Hoe ik sponsor ben geworden van v.v. SVI? 
Nou, ik ben al vele jaren sponsor van v.v. 
SVI, maar hoe ik dat geworden ben weet 
ik niet precies meer. Maar volgens mij was 
het eerste overleg met Herman Boshoeve 
van de Bestuursgroep Commercie, bij ons 
in de winkel. En daarna is het balletje gaan 
rollen, om in voetbaltermen te blijven… 

De laatste jaren is de samenwerking 
tussen v.v. SVI en Vishandel Theo Muys 
versterkt. Dit komt mede dankzij de 
Bestuursgroep Activiteiten. Zij betrekken 
ons bij meerdere activiteiten zoals: 
• De Vis-BBQ; 
•  De Vis-avond: 

Mosselen of Schol eten, met friet en 
bokbier;

• Koningsdag; 
• Familiedag; 
• Hanze Trophy. 

Bij deze doe ik graag een oproep aan alle 
SVI’ers en familie, om je een volgende keer 
ook aan te melden voor de Vis-BBQ of de 
Vis-avond. Het is superlekker, zeer gezellig 
en zo steunen we de vereniging ook weer 
met een extra centje. 

Voor de activiteiten waaraan wij als 
Vishandel Theo Muys mogen meedoen, 
bedanken wij v.v. SVI natuurlijk hartelijk. 
Dit heeft er ook toe geleid dat Vishandel 
Theo Muys is toegetreden tot de 
hoofdsponsorgroep van v.v. SVI. 

Het nieuwe seizoen wordt alweer het 
derde seizoen dat wij zaterdags, bij elke 
thuiswedstrijd van het eerste elftal, met 
ons viskarretje op het Henk Eenkhoornplein 
staan om ons visje te bakken voor alle 
liefhebbers. 

Vishandel Theo Muys, dat moet wel uit 
Spakenburg komen. Toch? Hoe zijn jullie 
in Zwolle-Zuid terechtgekomen?
Ja, oorspronkelijk komen wij uit 
Spakenburg. Mijn vader is hier in 1990 in 
Zwolle Zuid begonnen op de woensdag-
markt. Ja, als 18-jarige kwam ik toen al in 
Zwolle Zuid.

Tijdens de verbouwing van het 
winkelcentrum in 2008 zijn wij de 
viswinkel begonnen en zijn wij gestopt op 
de woensdagmarkt.

Tegenwoordig woon ik niet meer in 
Spakenburg, maar in Zwolle.  

Waar is Vishandel Theo Muys goed in? 
Beetje rare vraag… maar ik hoop voor 
velen dat wij de lekkerste vis van Zwolle 
verkopen. 

Hoe zien jullie de toekomst, voor jullie 
en voor v.v. SVI? 
Natuurlijk hoop ik dat de samenwerking 
met v.v. SVI nog vele jaren door mag blijven 
gaan. Dit omdat wij ons welkom voelen en 
omdat de samenwerking met de vereniging 
altijd zonder problemen verloopt. Inmiddels 
voelt v.v. SVI aan als een gezellige club, 
leuk om erbij te mogen horen. 

Hoe ziet jullie sponsoring/
samenwerking met v.v. SVI eruit? 
We zijn ooit begonnen als kleine sponsor 
bij v.v. SVI met een jaarlijks geldbedrag. 

Maar inmiddels is dit uitgegroeid naar 
meerdere activiteiten: 
• Hoofdsponsorgroep; 
•  Sponsoring haring tijdens 

Koningsdag; 
•  Cadeaubonnen voor allerlei 

verlotingen; 
•  Verzorgen van vishapjes tijdens de 

Nieuwjaarsreceptie; 
• De Vis-BBQ en Vis-avonden. 

Dit zijn activiteiten die zijn ontstaan door 
de prima samenwerking met v.v. SVI. Het 
zijn ook dingen die wij met alle liefde doen 
voor v.v. SVI. 

Wat voor reacties krijgen jullie op jullie 
sponsoring van v.v. SVI? 
De reacties zijn altijd hartverwarmend, 
hiervoor zijn we dankbaar. v.v. SVI is 
gewoon een gezellige, leuke vereniging, 
waar we ons thuis voelen…

v.v. SVI zit inmiddels ook in ons bloed! •

Inmiddels voelt v.v. SVI 
aan als een gezellige club, 

leuk om erbij te mogen 
horen. 

v.v. SVI zit inmiddels ook 
in ons bloed!

WINKELCENTRUM ZWOLLE ZUID
Democratenlaan 4

8014 VC Zwolle

WINKELCENTRUM AA LANDEN
Dobbe 7

8032 JV Zwolle

0800-8476897
www.vishandeltheomuys.nl

In 1990 stond ik als 
18-jarige al op de 
woensdagmarkt in 

Zwolle Zuid. 

Voetbalt v.v. SVI 1 thuis, scoor je heerlijke vis bij sponsor Vishandel Theo Muys...



WWW.VISHANDELTHEOMUYS.NL

Voetbalt v.v. SVI 1Voetbalt v.v. SVI 1
zijn wedstrijd thuiszijn wedstrijd thuis
scoor heerlijke vis bijscoor heerlijke vis bij
Vishandel  Theo Muys!Vishandel  Theo Muys!

Elke weekElke week
    heerlijk voordeel!    heerlijk voordeel!

VOLG ONS OP:WINKELCENTRUM AA LANDEN
WINKELCENTRUM ZWOLLE ZUID

TEL. 0800-VISMUYS / 0800-8476897
INFO@VISHANDELTHEOMUYS.NL

Hout- en Plaathandel Beldman
Met ruim 30 jaar ervaring in het vak, dé plek in Zwolle en omstreken voor al uw hout!

 www.hout-enplaathandelbeldman.nl

Voltastraat 8  |  8013 PM Zwolle
T 038-466 93 81  |  M 06-163 812 20

info@hout-enplaathandelbeldman.nl

HOUT
Vurenhout
Hardhout
Douglas

Boeidelen
Kozijnenhout

PLATEN
Constructie multiplex

Multiplex
Betontriplex
MDF platen
OSB platen

TUINHOUT
Geïmpregneerd hout

Hardhout

Openingstijden:  Maandag t/m Vrijdag van 08:00 tot 18:00 uur  |  Zaterdag van 08:00 tot 13:00 uur

Wij bieden
vervoerservice
voor een zeer
scherpe prijs!
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Dansen in de kroeg 
Zelf heeft Carolien niet gevoetbald, “Ik zat 
op turnen bij Sparta, tot mijn viertiende. 
In mijn studententijd ging ik nog wel 
fitnessen. En dansen in de kroeg is ook 
sport toch? Nu ga ik regelmatig (twee keer 
per week) zwemmen.” Ze heeft een relatie 
met Maarten Spijkerman, die ze nog kende 
van vroeger.

Hoe ben je bij v.v. SVI terecht gekomen? 
“Ik ben moeder van drie kinderen, uit een 
vorig huwelijk, waarvan er twee voetballen. 
Via hen ben ik als (iets te) fanatieke 
voetbalmoeder bij v.v. SVI terecht gekomen. 

Mijn broer heeft hier ook gespeeld. Ook 
nu ben ik nog bij elke wedstrijd van mijn 
zoons. Maar ik kan niet tegelijk bij twee 
wedstrijden zijn. Dan moeten we dat 
verdelen, dan ga ik bij mijn ene zoon kijken 
die voetbalt en is Maarten bij de andere.”  

Stille kracht van v.v. SVI! 
Carolien Tamminga (36) 

ontving vorig seizoen de 
Pluim van het Jaar, een 

onderscheiding die jaarlijks 
wordt toegekend aan een (of 

meerdere) vrijwilliger(s) die 
in korte tijd een bijzondere 

prestatie voor de vereniging 
heeft verricht. Carolien kreeg 

‘de Pluim’, voor het maken 
van de planning voor de bar 
en keuken. Een taak die zij 

met veel plezier vervult. 

Carolien verzorgt de planning 
van de kantinevrijwilligers.

Hoe ziet jouw vrijwilligerswerk eruit? 
“Ik maak de planning voor de bar en de 
keuken. Aan het begin kostte het mij nog 
wel veel tijd. Nu minder. Laat ik zeggen, ik 
ben er zo lang mee bezig als dat nodig is. 
Per twee maanden maak ik een planning. 
Sommige vrijwilligers kan ik vast indelen, 
op andere tijden kunnen mensen reageren.  
Bij uitval merk je wel dat vaak dezelfde 
mensen reageren om dit op te vangen. Je 
kan altijd op dezelfde mensen rekenen. Dat 
is fijn, maar het zou nog fijner zijn als ik 
bij de planning zou kunnen vissen uit een 
grotere vijver van vrijwilligers die achter 
de bar of in de keuken willen helpen. Mijn 
doel is om elke zaterdag één iemand toe 
te voegen aan onze groepsapp. Vooral bij 
toernooien heb je dan meer mogelijkheden. 
Nu merk ik dat ik zelf dan vaak bijspring, 
maar dit is eigenlijk niet de bedoeling. 
Als er meer mensen achter de bar gaan 
staan, dan hoef je ook maar een keer in de 
maand vier uurtjes bardienst te draaien. 
Het is vooral heel gezellig. Je hebt er geen 
ervaring voor nodig, je leert het hier wel.”

Wat vind je van de sfeer? 
“Achter de bar en in de keuken is het heel 
gezellig, met de vrijwilligers onderling, er 

is een goede sfeer. Maar je hebt ook altijd 
wel wat te ouwehoeren met de mensen die 
in het clubhuis komen.

In mijn ogen is v.v. SVI klein en toegankelijk, 
ook al is de vereniging eigenlijk helemáál 
niet klein. Er is een mooie harde kern van 
enthousiaste en betrokken vrijwilligers. De 
sfeer is gezellig en toegankelijk.”

Pluim van het jaar 
“Persoonlijk vond ik het erg lief dat ik de 
Pluim van het Jaar mocht ontvangen, maar 
voor mij is dat niet nodig. Mijn werk valt en 
staat bij de inzet van de rest van de bar- en 
keukenvrijwilligers.
Maar ik vind het wel tof dat er een 
vrijwilligersavond word georganiseerd. 
Mooi dat de vereniging dit doet, om haar 
vrijwilligers te waarderen.” •

“Mijn doel is om elke 
zaterdag één iemand 

toe te voegen aan onze 
groepsapp.”

INTERVIEW

“v.v. SVI heeft een 
mooie harde kern van 

enthousiaste en 
betrokken vrijwilligers.



INTERVIEW INTERVIEW

SPELPLEZIER 
Als je de meiden op Sportpark de Siggels rond ziet lopen, zie je 
meteen dat ze van voetbal houden. De bal is nooit ver weg. “We 
voetballen al vanaf het begin,” verteld Sarah.  

ROOS: “Ik kan er alles in kwijt.” CHLOE: “Ja, je kan er alle emoties 
in kwijt.” INEZ: “Je kiest gewoon een sport die je leuk vindt. En 
bij ons is dat voetbal.” CHLOE: ”Ik heb ook tennis gespeeld en 
gezwommen. Het balgevoel bij tennis had ik wel. Maar de rest met 
wie ik speelde kon het niet zo goed. Ze kregen de bal niet over het 
net. Bij tennis moet je veel wachten.” INEZ: (lachend) “Ik heb ook 
ballet gedaan. En ik doe naast voetbal aan trampoline springen.” 
CHLOE: “Is dat een sport?” ROOS: “Ik doe naast voetbal ook graag 
aan basketbal.” SARAH: “Ik vind Judo en zwemmen ook leuk.” 
INEZ: “Sarah en Chloe hebben alle zwemdiploma’s, zij kunnen in 
een koud bad met kleren aan zwemmen. Ik zou dat nooit kunnen!” 
SARAH: “Ik red je wel als je gaat verdrinken.” 

INEZ: “Ik voetbal ook veel op straat, hooghouden of samen met 
mijn broer en zus voetballen.” ROOS: “En freestylen.” CHLOE: “We 
maken filmpjes voor op onze Tiktok.” INEZ: “Ja, we doen trucjes 
die we op Tiktok of Insta delen.”

CHLOE: “Op de training vind ik partijtje je het leukste.” INEZ: “Of 
toernooitje” SARAH: “Ik hou van grote oefeningen. Toernooitje met 
drie teams, waarbij je goed moet blijven nadenken.” INEZ: “We 
hebben geen specifieke conditietraining.” CHLOE: “Nog niet nee, 
bij de Onder 16 krijg je pas krachttraining” 

JONGENS 
Ze voetballen bij v.v. SVI JO13, bij PEC Zwolle bij de MO14 en bij 
de KNVB-selectie O13 district Oost. Vraag je aan de meiden of 
ze liever met de jongens of met de meisjes voetballen dan zijn 
zij duidelijk, “met de jongens!” INEZ: “Zij spelen veel fysieker, 
waardoor we veel meer leren. Meisjes gaan vaak maar half de 
duels in.” ROOS: “Jongens zijn agressiever, daardoor word je 
beter” INEZ: “Meiden zijn zachter.” SARAH: “Bij PEC Zwolle 
zeggen ze ook dat je zo lang mogelijk met jongens moet blijven 
spelen.” CHLOE: “Meiden krijgen op een bepaalde leeftijd heupen, 
en jongens blijven jongens.” 

ROOS: “Maandag voetballen we één keer bij PEC, op dinsdag 
in de ochtend bij PEC en in de middag bij SVI. Woensdag spelen 
we bij de KNVB. Donderdag bij SVI. Vrijdagochtend bij PEC. 

Powermeiden...
Roos, Chloe, Sarah en Inez zijn de groeibriljantjes van v.v. SVI. Het liefst zijn ze de hele dag aan 

het voetballen. De bal vertrouwd aan hun voeten, of in hun nek. De bal hooghouden tot de honderd, 
of ‘rond om de wereld’. Maar voor de Seizoengids van v.v. SVI gingen de vier meiden even zitten 
in de bestuurskamer om te praten over voetbal en andere bijzaken. Een gesprek over zalmroze 

voetbalschoenen, de Oranjeleeuwinnen en TikTok filmpjes.
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SARAH WANDERS
LEEFTIJD: 12 jaar

POSITIE: centrale verdediger

ROOS HULTINK
LEEFTIJD: 12 jaar

POSITIE: cen. verdedigende mid.

INEZ JANSEN
LEEFTIJD: 13 jaar

POSITIE: linksback

CHLOE WANDERS
LEEFTIJD: 12 jaar

POSITIE: cen. aanvallende mid.

Inez: “Jade Anna doet veel met sport en 
wat je eet. Ik vind dat wel interessant.”

Roos: “Ik zou een sportbeurs willen
in Amerika. Daar studeren en

voetballen bij een club.”



Zaterdag spelen we een wedstrijd bij SVI en zondag hebben we 
vaak een toernooi bij de KNVB” SARAH: “Voor de KNVB spelen 
we vaak elke keer ergens anders. We stappen gewoon bij onze 
ouders in de auto. En volgen de TomTom” ROOS: “We speelden 
laatst een drieluik in Barneveld” INEZ: “Bij PEC hebben we in de 
ochtend training. Elke dag is gewoon leuk.” CHLOE: “We hebben 
ook andere schooltijden. Huiswerk maken we op school voor de 
training. Dat is super chill.” 

ALLEN: “Trainen is altijd leuk.” CHLOE: “Maar als we bij SVI 
trainen is het meer “leuk” en bij PEC Zwolle is het wel serieuzer.” 
SARAH: “Daar voel je soms wel druk.” INEZ: “Maar daar mogen 
ze ons ook nog wel harder aanpakken hoor. Bij PEC is wel chiller, 
als je een fout maakt, zeggen ze er wat van. Zodat je meer van kan 
leren.” 

THUIS
INEZ: “We hebben nog veel tijd over. Ik ben veel buiten, speel 
veel spelletjes. Omdat we op school al het huiswerk doen, heb 
ik thuis geen huiswerk meer.” SARAH: “Thuis ga ik ook nog wel 
meer leren, ik wil een voldoende halen.” INEZ: “Jullie zijn zo 
streng voor jezelf.” ROOS: “In mijn vrije tijd ga ik sowieso met 
vrienden voetballen en gamen.” CHLOE: “Als ik thuiskom na een 
drukke dag, ga ik wel even op de bank zitten. Mijn voetbaltas 
voor de volgende dag inpakken. En na het eten doe ik verder niks 
meer.” INEZ: “Sarah en Chloe komen nooit op de fiets naar school. 
Jullie moeten bijna net zo ver fietsen als ik. Jullie 45 minuten ik 
35 minuten.” CHLOE: “We wonen achter Zwolle.” SARAH: “Als 
onze ouders ons brengen, waarom zouden we dan gaan fietsen.” 
CHLOE: “Ik heb geen zin om elke keer ook nog te gaan fietsen.”

CHLOE: “We zien elkaar elke dag al, we hoeven elkaar niet altijd 
in onze vrije tijd ook nog te zien.” SARAH: “Soms hoef je elkaar 
ook eventjes niet te zien.” INEZ: “Het is ook niet leuk als je echt de 
hele tijd bij elkaar bent.”  

GEEN FEESTMUZIEK
SARAH: “Voor de voetbal luister ik graag rustige muziek.” ROOS:  
“Ik luister naar Lit Tjay.” INEZ: “Ik naar Zoë Tauran.” ROOS: “Ik 
luister niet heel rustige muziek voor een wedstrijd, maar ook geen 
feestmuziek.” SARAH: “Van harde muziek, word ik juist lui van.” 
CHLOE: “Voor de wedstrijd bereid ik me graag zo rustig mogelijk 
voor. Rustige muziek, zodat ik rustig de wedstrijd in kan gaan.”

FIFA-KAART 
Waar ben je goed in of zou je willen verbeteren? 
CHLOE: “Dribbelen en overzicht zijn goed. En ik heb een goed 
schot. Wat beter kan is mijn linkervoet.”  ROOS: Ik heb een goed 
schot, kan van veraf schieten. Wat nog kan verbeteren is snelheid. 
(Harder lopen). SARAH: “Slidings, overzicht, ik coach veel, waar 
ik nog beter in wil worden is in het durven in te dribbelen” INEZ: 
“Ik heb een goed overzicht en ben ook wel snel. Ik wil mijn schot 
nog wel verbeteren.” ALLEN: “Wij zijn alle vier niet heel goed in 
scoren” CHLOE: “Als wij in een twee tegen één situatie met de 
keeper komen, dan zouden we alle vier de bal afleggen in plaats 
van zelf te schieten.” INEZ: “Ik heb niet zo’n hard schot.” SARAH: 
“Chloe moet vaker schieten. Ze is niet egoïstisch.” CHLOE: “Klopt, 
wij zijn nog te lief.”

Welke voetbalkwaliteit zou je van de persoon naast je willen 
hebben?
INEZ (over Sarah): “Fysiek, duels aangaan.” SARAH (over Roos): 
“Schotkracht!” ROOS (over Chloe): “Dribbelen, één op één duels.” 
CHLOE (over Inez): “We hebben allebei dezelfde kwaliteiten. (Na 
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Sarah: “Als ze van ons vier samen één 
FIFA-kaart zouden maken, zouden we 

echt een goede FIFA-kaart krijgen.”

Chloe: “Als wij in een twee tegen één 
situatie met de keeper komen, dan 

zouden we alle vier de bal afleggen in 
plaats van zelf te schieten.”

INTERVIEW

Op de foto met Oranje-international Donyell Malen...

Inez in actie voor PEC Zwolle...

JIJ WIL 
TOCH OOK
ALL-IN 
FITNESS! 

KIJK OP WWW.PROFITGYM.NL VOOR AL ONZE 
FACILITEITEN, ONZE GROEPSLESSEN EN ACTIES! DAN KAN 
JIJ BINNENKORT SPORTEN BIJ PROFIT GYM DALFSEN!

VANAF

6,25
PER WEEK



een tijdje nadenken) …haar linkerbeen. En van Roos en Sarah 
hun kracht en fysiek.” SARAH: “Als ze van ons vier samen één 
FIFA kaart zouden maken, zouden we echt een goede FIFA kaart 
krijgen!”

Wat was jullie mooiste wedstrijd?
CHLOE: “Tegen FC Groningen, met PEC. Ik scoorde toen. Dat 
was afgelopen seizoen.” ROOS: “Tegen WVF, de wedstijd hadden 
we met 4-0 gewonnen. Er werd een overtreding gemaakt en we 
kregen een vrijetrap bij de rand van de middencirkel. Ik scoorde 
toen in één keer.” SARAH: “Tegen ‘t Harde. Ik blokte toen een schot 
met een tackle.” INEZ: “Toen had je toch ook een dikke staredown 
met een jongen?” SARAH: “Ja, toen had ze die staredown.” INEZ: 
“Voor mij was het de wedstrijd tegen CSV’28 die we met 4-1 
hadden gewonnen. Na de wedstrijd kwam de scheidsrechter tegen 
mij zeggen dat ik een goede wedstrijd had gespeeld.”

GEZOND ETEN 
Naast dat de meiden zelf hun voetbaltrucjes delen op Tiktok, 
volgen zij ook anderen op social media. SARAH: “Ronaldo en 

Gnabry zijn leuk om te volgen.” ROOS: “Ik volg veel profclubs, zij 
posten veel als spelers het veld op komen en bezig gaan met hun 
warming up. Daar zou ik zelf ook wel iets mee willen doen.” INEZ: 
“Ik kijk veel naar Jade Anna (zie is de vriendin van Gio) zij doet ook 
veel met sport. En wat je eet. Ik vind dat wel interessant. Ik ben er 
wel mee bezig, maar als ik er erg veel op ga letten is het ook niet 
goed. Ik ben al dun.”  SARAH: “Een keer ongezond eten moet ook 
kunnen.” INEZ: “Ik let er wel op.’” CHLOE: “Als ik thuiskom heb ik 
wel zin in een koekje, en niet altijd zin in fruit.” SARAH: “Gisteren 
was ik op visite bij iemand die een eigen ‘bakdinges’ heeft, en dan 
krijg je wel echt wat lekkers!” INEZ: “En chips eten als je een film 
gaat kijken moet ook wel eens kunnen.” 

FAVORIETE VOETBALLER 
INEZ: “Alex Morgan.” CHLOE: “Is dat een man of een vrouw?” 
INEZ: “Een vrouw!” SARAH: “Mijn favoriete voetballer is Virgil van 
Dijk.” ROOS: “Noni Madueke.” CHLOE (verbaasd): “Madueke? Die 
voetbalt bij PSV toch?” ROOS: “Nee die is naar Chelsea gegaan.” 
CHLOE: “Ik kies voor Jackie Groenen.” INEZ: “Doe dan Martsens.” 
CLOE, SARAH en ROOS (in koor): “Nee zij is slecht!”
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INTERVIEW

Sarah: “Wij worden dit seizoen de 
leiders van het team.” 

Inez: Ik ben opgegroeid met PEC. Ik zou 
nooit bij de Eagles willen spelen.

Meiden in PEC Zwolle tenue... Roos in actie voor PEC Zwolle tegen Feyenoord...

Druk overleg in de rust... Op de foto met Vivianne Miedema...
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ORANJELEEUWINNEN 
INEZ: “Ik vond het team eerst goed, maar nu met de jonge 
speelsters wel minder.” SARAH: “Ja, dat vind ik ook.” INEZ: “Ik 
denk dat ze dit jaar op zich wel ver kunnen komen op het WK, 
maar ze worden niet eerste.” SARAH: “Amerika gaat het winnen, 
Nederland was vroeger beter dan nu.” ROOS: “Ik vind Nederland 
nu slecht.” CHLOE: “Ik zou juist meer talenten laten spelen. 
Lieke Martens is echt naast haar schoenen gaan lopen. Zij doet 
alles voor het geld. Talenten willen nog wel wat meer doen. Dan 
kunnen ze best wel ver komen.” INEZ: “Hoe heet zij, die met het 
roze bandje? Zij is wel goed.” SARAH: “Spitse wordt een keer te 
oud.” INEZ: “Lieke was zo goed, nu minder.” CHLOE: “Sommigen 
worden gewoon te oud.” SARAH: “Esmee Brugts, is echt zo 
goed.” INEZ: “Ik denk dat Engeland gaat winnen.” ROOS: “Ik denk 
Spanje.” CHLOE: “Engeland, Amerika of Spanje.” 

GO AHEAD 
Waar voetballen jullie over tien jaar? 

SARAH (grappend): ”Bij Barca, kom maar op!” ROOS: “Ik zou een 
sportbeurs willen in Amerika. Daar studeren en voetballen bij een 
club. Zonder mijn vader.” INEZ: “Ik zou wel in Nederland willen 
spelen. Het is ook wel vet in het buitenland, maar je bent nog jong. 
Voor mijn negentiende het land uitgaan, vind ik nog te jong. Als 
FC Barcelona je vraagt zeg je natuurlijk ja. Ik wil beginnen in de 
Eredivisie. Maar ja… als ik naar Barca kan ga ik zeker!” SARAH: 
“In Zweden.”  CHLOE: “Nu nog niet, dan moet je zoveel opgeven, 
zoals school. Sowieso eerst PEC Zwolle 1, dan buitenland, Zweden 
ofzo. Of Frankrijk en Spanje, ook prima.” INEZ: “Niet helemaal 
naar de andere kant van de wereld.” SARAH: “Dan kom je in een 
pleeggezin. Eerst bij PEC Zwolle 1, en dan steeds beter worden. 

Opbouwen. En dan uiteindelijk naar Engeland, Spanje of Frankrijk.” 
CHLOE: “Een kleine kans dat ik dan samen met Sarah naar 
dezelfde club ga.” INEZ (grappend): ”De één bij Ajax en de ander 

bij PSV.” CLOE: “Bij PEC 1 samen spelen is wel leuk.” SARAH: 
“We zijn nu al elke dag samen, dat hou je niet altijd vol.” INEZ: 
“Ik zou overal wel willen spelen, behalve bij Go Ahead Eagles. Dat 
zou ik nooit doen!” SARAH: “Als ik naar Feyenoord zou gaan, zou 
mijn opa nooit kijken.” INEZ: “Ik zou me niet trots voelen als ik 
in een rood-geel shirt zou spelen.” ROOS: “Ik zou dat wel willen 
doen. Als ik daar hoger kan spelen. En meer zou verdienen zou ik 
dat wel doen.” INEZ: “Ik ben opgegroeid met PEC, ik zou nooit bij 
de Eagles willen spelen. (Uiteindelijk) …misschien zou mijn opa 
toch ook wel trots kunnen zijn, als zijn kleindochter bij Go Ahead 
speelt.”  

SEIZOEN 2023/24 
CHLOE: “Als ik niet in de Onder14 kom en nog een seizoen 
Onder13 speel is het ook leerzaam om dan een nieuw team aan te 
sporen.” INEZ: “Omdat je dan ouder bent, moet je het team meer 
meenemen.” SARAH: “Dan worden we de leiders van het team.” 
INEZ: “Dat lijkt mij wel leuk hoor, de jongere spelers mee nemen.” 
SARAH: “En dan aanvoerder worden.” INEZ: “En kampioen 
worden!” SARAH: “Ik denk dat we wel een leuk team hebben.” 
INEZ: “Sowieso Hoofdklasse.” SARAH: “Derde Divisie.” CHLOE: 
Volgend jaar komen wij in de divisie.” •

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 Software voor Bouw en Installatie 

slaat handen ineen met SVI. 

Al jáááren te vinden op het shirt.. 
Maar wat is 4PS? 

Ontdek het op www.4ps.nl 

Chloe: “Als we bij v.v. SVI trainen
is het meer “leuk” en bij PEC Zwolle

is het wel serieuzer.”

Roos: “Jongens zijn agressiever,
daardoor word je beter.”

INTERVIEW

KOM WERKEN BIJ HET  
LEUKSTE PRODUCTIEBEDRIJF 
OP DE MARSLANDEN

www.akroh.com/werken-bij

• TOFFE COLLEGA’S  
• AFWISSELEND WERK 
• LEKKER SALARIS 
• WERKEN OP FIETSAFSTAND

Contact: personeel@akroh.com of ga naar de website

Kom werken in een groeiend en ondernemend bedrijf. Wij ontwikkelen en 
maken onze producten in eigen huis. Van halsbanden en halsters voor koeien 
tot een grote lijn kunststof producten zoals emmers en gereedschapsbakken, 
het wordt allemaal in de AKROH fabriek geproduceerd.
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Maatschappelijk betrokken
bij de wijk Zwolle-Zuid

Stichting MVO de Siggels
v.v. SVI heeft voor de realisatie van haar maatschappelijke 
ambities Stichting MVO de Siggels opgericht. Deze stichting 
zorgt voor activiteiten en projecten die invulling geven aan de 
buurthuisfunctie van de accommodatie. Veel activiteiten worden 
uitgevoerd in samenwerking met maatschappelijke organisaties 
die in Zwolle actief zijn, zoals Travers, WijZ en Sportservice 
Zwolle. Daarnaast vinden ook bewonersgroepen, verenigingen 
en organisaties hun weg naar De Siggels, als locatie voor hun 
bijeenkomsten. 

De stichting beschikt over een grote hoeveelheid sport- en 
spelmateriaal die voor uiteenlopende activiteiten inzetbaar is. 
Er is gekozen voor een uitgebreid assortiment waarbij aandacht 
is besteed aan materiaal dat juist ook kwetsbare groepen de 
mogelijkheid geeft om te komen sporten.  
 
De accommodatie is mede dankzij een aanwezige lift ook geschikt 
voor mindervaliden. 

Om een idee te krijgen wat er in het buurthuis wordt gedaan:
•  Samen met WijZ wordt er elke donderdagmorgen een sportieve 

buurtkamer gehouden voor senioren uit Zwolle-Zuid. Hier 
kunnen ouderen samenkomen. Inmiddels zien we in de praktijk 
dat er door diverse leeftijden van deze buurtkamer gebruik wordt 
gemaakt. Iemand van WijZ is aanwezig voor een sociaal praatje 
met de deelnemers.

v.v. SVI is een maatschappelijk-betrokken vereniging middenin de wijk Zwolle-Zuid. Het clubhuis 
van de vereniging is ook een buurthuis. Mede dankzij een verbouwing, enige jaren geleden, is het 
buurthuis geschikt om verschillende doelgroepen uit de wijk Zwolle-Zuid te ontvangen. Om elkaar 

te ontmoeten, om samen te sporten of te bewegen.

•  MVO De Siggels biedt een plek waar mensen met afstand tot 
de arbeidsmarkt arbeid kunnen verrichten. Bijvoorbeeld via 
ondersteuning van de klussengroep en ondersteuning bij de 
schoonmaak. Op deze manier wordt geprobeerd om uiteindelijk 
toch nog een stap te kunnen zetten naar regulier werk. Hoe mooi 
is dit!

•  Een aantal dagdelen per week is er sport-BSO (buitenschoolse 
opvang) van Doomijn op De Siggels. 

•  Iedere derde vrijdagochtend van de maand vindt in De Siggels 
het repaircafe plaats. Wijkbewoners kunnen daar kleine 
huishoudelijke apparaten en kleding laten repareren. 

•  Naast deze projecten wordt er wekelijks seniorensport 
aangeboden en is er Walking Football. Deze activiteiten zijn 
inmiddels vaste onderdelen van het totale aanbod geworden.  

•  Vaste samenwerkingspartner is het Deltion College. 
Drie dagen per week zijn er studenten van Facilitair en 
Horeca. Zij gaan aan de slag met uitgebreide schoonmaak 
van de accommodatie en het klaarzetten van activiteiten als 
er bijvoorbeeld verhuurd wordt. Ook helpen ze bij horeca-
activiteiten. 

Twee dagen per week zijn er studenten van Sport & Recreatie. 
Deze studenten krijgen les op de accommodatie in hun reguliere 
schoolprogramma. Ze worden ook ingezet in de begeleiding 
van activiteiten en het mee-organiseren van activiteiten. Op de 
woensdagmiddag zijn er studenten aanwezig, die voetbaltraining 
geven aan onze jongste jeugd.

Het buurthuis ook voor u!
Het buurthuis is een perfecte locatie voor een vergadering, cursus 
of presentatie. Ondersteunende faciliteiten op het gebied van beeld 
en geluid zijn beschikbaar. Ook zijn in het buurthuis werkplekken 
beschikbaar in de vorm van flexplekken. Als u geïnteresseerd bent 
in het huren van een van de ruimtes en/of het aanwezige sport- en 
spelmateriaal dan kunt u zich wenden tot de buurthuisbeheerder, 
Wilfred Spijkerman, via buurthuis@vvsvi.nl.

Meer activiteiten voor onze wijkbewoners?
Heeft u ideeën voor activiteiten die passen bij de maatschappelijke 
uitgangspunten van stichting MVO de Siggels? 
Dan kunt u contact opnemen met de buurthuisbeheerder Wilfred 
Spijkerman en/of Clarina Streuer (06-20547207), voorzitter van 
MVO De Siggels.

Ook zijn we op zoek naar algemene leden voor het bestuur en 
wijkbewoners die zich projectmatig zich aan ons willen verbinden. 

Interesse?
Neem gerust contact op:
clarina.streuer@gmail.com
of buurthuis@svi.nl •
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Buurthuis v.v. SVI

“Een plek waar ook kwetsbare 
groepen de mogelijkheid hebben om 

te komen sporten.”

“Een plek waar wijkbewoners kleine 
huishoudelijke apparaten en kleding 

kunnen laten repareren.”  

“Een plek die perfect is als locatie voor 
een vergadering, cursus of presentatie.”

“Een plek waar buurtgenoten van 
verschillende leeftijden samenkomen.”

Samen aan tafel bij de Wereldkeuken...

Doomijn kinderopvang... Buiten sport...

v.v. SVI  |  Seizoengids 2023-2024

Buurthuis v.v. SVI
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VOETBALOUDERS LANGS DE LIJN... VOETBALOUDERS LANGS DE LIJN...

Er wordt aan het begin van het seizoen netjes een schema gemaakt 
voor het rijden naar uitwedstrijden. Na de eerste twee wedstrijden 
is al lang en breed duidelijk dat bijna alle ouders er bij elke 
uitwedstrijd zijn. Ik heb het schema daarna ook nooit meer gezien. 

Hoe jonger de spelers, hoe vroeger je op moet. Het kan dus 
makkelijk gebeuren dat de wekker eerder gaat dan doordeweeks. 
Wat je dan ook vaak bij een uitwedstrijd terugkrijgt van een 
voetbalouder als je aangeeft dat het toch wel echt vroeg is: dan 
heb je wel nog wat aan je zaterdag...  

Zonder team-app ben je nergens. Speeltijden, verzameltijden, 
afmeldingen, blessures, tussenstanden, eindstanden, alles komt 
voorbij in de app. Ook extra zitplaatsen voor een speler bij een 
uitwedstrijd worden via de app geregeld. Telefoon daarom altijd en 
overal meenemen. Als was het maar om de koffie en thee voor de 
voetbalouders te kunnen turven.  

Halverwege het seizoen weet je uit je hoofd wie van de ouders 
koffie wil, wie er thee wil, wie er suiker gebruikt (en wie niet) en 
wie er eigenlijk nooit koffie haalt. Je kent de voorkeuren van de 
voetbalouders bijna net zo goed als die van de collega’s op het werk.

De voetbalouders worden met de week ook enthousiaster en 
fanatieker. Tot er een moment komt dat de coaches duidelijk moeten 
maken dat er toch echt maar twee coaches langs de lijn staan die 
aanwijzingen horen te geven. Fanatiek aanmoedigen mag altijd, de 
scheidsrechter laten wij met rust. Ook al is dat soms heel moeilijk. 

Het team staat bijna compleet klaar op het veld van vv Raalte, 
er mist nog één speler. Na wat app-verkeer blijkt de speler met 
voetbalouder op de parkeerplaats van Rohda Raalte te staan. 
Raalte is toch groter dan wij allemaal dachten. 

Bij opgroeien hoort ook zelfstandig worden. Het zelf laten inpakken 
van de voetbaltas is op zich een goed idee, maar kan ook voor 
complicaties zorgen. Ik heb dit seizoen spelers onder andere 
zien spelen met afwijkende shirts en voetbalbroekjes of een 
voetbalbroek van de oudere broer. Dat laatste werd overigens 
opgelost door de grote broer even te bellen en ter plaatse op het 
veld weer om te wisselen. Ook heb ik voetbalouders af en toe een 
ritje naar huis zien maken omdat de voetbalschoenen ontbraken in 
de zorgvuldig ingepakte voetbaltas. 

Meedoen is leuk, maar winnen is toch echt veel leuker. Voor zowel 
speler als voetbalouder. De zaterdagmiddag verloopt ook zoveel 
beter voor beide partijen als er gewonnen wordt. 

Het hoogtepunt van het jaar is toch wel de voetbalwedstrijd tussen 
spelers en voetbalouders. Dan begrijp je waar het talent vandaan 
komt, of kom je tot de conclusie dat het talent waarschijnlijk een 
generatie heeft overgeslagen... •

Sander van den Broek,
voetbalouder

Ode aan de voetbalouders...

Verzorging hoort er natuurlijk ook bij.... Niet gewonnen, maar als kampioenen toch op de kar...

Familiedag 2023, ouders tegen kinderen...

“Zonder een
beker koffie zijn

wij nergens.”

Als je zoon of dochter op voetbal gaat weet je één ding zeker: de zaterdagochtend is 
niet meer van jou, maar van het voetbal. In mijn geval draaide het afgelopen seizoen om 

de meiden, de jongens, de ouders, de opa’s en de oma’s van JO11-4. In zo’n seizoen kan er van 
alles gebeuren. Om alle supporters (hierna: voetbalouders) te bedanken voor hun aanwezigheid

en inzet en de nieuwe voetbalouders te waarschuwen, volgt hier een bloemlezing van wat e 
 allemaal kan gebeuren in een seizoen.
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Even voorstellen 
Wij zijn Chivo en Christine, begeleiders van PhilaVersterkt. 
PhilaVersterkt is onderdeel van Philadelphia, een organisatie die 
mensen met een beperking ondersteunt en begeleidt. Begin dit 
jaar zijn we bij v.v. SVI gestart met een dagbestedingslocatie voor 
mensen met een beperking. Dit doen we nu een aantal maanden 
met veel plezier! We stellen ons hieronder wat uitgebreider voor 
en vertellen wat onze deelnemers allemaal doen binnen de 
voetbalclub.  

Philadelphia algemeen 
Philadelphia biedt ondersteuning aan mensen met een 
verstandelijke beperking. Dit kan zijn op een woonvorm, op 
een dagbesteding, maar ook kan een deelnemer ambulante 
begeleiding krijgen.

De missie van Philadelphia is de deelnemers te ondersteunen en 
te begeleiden, hun zelfstandigheid te vergroten en hen te helpen 
zoveel mogelijk eigen keuzes te maken. De kernwaarden van 
Philadelphia zijn liefde, lef en meesterschap. De deelnemer staat 
centraal.

Het beste uit elkaar...

PhilaVersterkt 
Sinds drie jaar zijn we als begeleiders en deelnemers werkzaam 
bij PhilaVerenigd, gevestigd in voetbalclub CSV’28 in Stadshagen. 
Hier hebben wij een dagbesteding opgezet voor mensen met 
een beperking. Vanwege het succes van deze locatie, werden we 
benaderd door SVI of wij een zelfde soort concept konden opzetten 
binnen SVI. Het leek ons een mooie kans om in Zwolle-Zuid een 
nieuwe locatie op te zetten en aan deelnemers een plek te bieden 
waar zij kunnen werken en het gevoel hebben dat zij ertoe doen. 
Van daaruit is PhilaVersterkt opgestart.  

Sinds december 2022 zijn we als PhilaVersterkt, onderdeel 
van stichting Philadelphia Zorg, gestart bij voetbalclub SVI op 
sportpark de Siggels.
Tot nu toe werken onze deelnemers alleen op de donderdag bij de 
voetbalclub. De reden dat we deze dagbestedingslocatie hebben 
opgezet, is omdat wij het belangrijk vinden dat deelnemers het 
gevoel hebben dat hun werk ertoe doet en dat ze onderdeel zijn 
van de maatschappij. 
Door hen een werkplek aan te bieden midden in de wijk, bij 
een voetbalclub, komen onze deelnemers in contact met veel 
verschillende mensen. De deelnemers genieten hiervan en voelen 
zich gezien en gewaardeerd. Daarnaast gaan we graag op zoek 
naar de mogelijkheden van de deelnemers en ondersteunen we 
hen in hun werkzaamheden bij de voetbalclub. Ook vinden we 

Philadelphia Zwolle, 
nu ook in Zwolle-Zuid 

op Sportpark de Siggels. 
Dagbesteding voor mensen 

met een beperking.
Op hun eigen tempo 

of niveau doen zij 
allerlei activiteiten en 

werkzaamheden in 
het Buurthuis.

Hier ontdekken ze hun 
talenten en interesses. 

Hier ontwikkelen ze 
vaardigheden. En hier 
werken ze samen. Om 
samen een fijne dag te 

hebben.  

PHILADELPHIA

“Liefde, lef en meesterschap.”

Industrieweg 13
8084 GS ‘t Harde
T 0525-651666 
E info@salverda.nl

Bouwbedrijf Salverda
‘Door die persoonlijke aanpak weet de opdrachtgever altijd

met wie hij te maken heeft. Dat werkt wel zo prettig.’

Bij Salverda brengen mensen verschillende disciplines 

bijeen. Salverda is een bouwbedrijf, een onderhouds-

bedrijf, een projectontwikkelaar en een specialist in 

betonbouw en betononderhoud. Bovendien maken 

die activiteiten weer deel uit van de Schagen Groep, 

waar wegenbouw en de eigen betoncentrale zijn onder-

gebracht. Binnen het bedrijf zorgt dat voor korte lijnen, 

voor duidelijke afspraken en snelle beslissingen. 

En naar buiten weet de opdrachtgever altijd met wie 

hij te maken heeft. Dat werkt wel zo prettig.

� Woningbouw
 � Projectontwikkeling
  � Utiliteitsbouw
   � Onderhoud en Renovatie
    � Betonbouw en –reparatie

ALDURA ZWOLLE
Uw speler in binnen- en

buitenzonwering

FARADAYSTRAAT 5   |   TEL. 038-4656555   |   INFO@ALDURA.NL

 WWW.ALDURA.NL

Wij wensen v.v. SVI veel succes dit seizoen!

Neem contact op
038 423 7111
www.mullerbog.nl
info@mullerbog.nl

Bezoekadres
Eekwal 3
8011 LA Zwolle

Werk Coöperatie 
 De Middencirkel
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het leuk om (nieuwe) samenwerkingen aan te gaan met andere 
organisaties.

Werkzaamheden 
Inmiddels werken er vijf deelnemers bij ons en zij verrichten 
verschillende werkzaamheden binnen SVI. Zo houden de 
deelnemers zich bezig met een aantal schoonmaakwerkzaam-
heden, zoals het schoonmaken van de tafels en stoelen en de 
barruimtes. Ook verrichten zij werkzaamheden achter de bar, zoals 
het spoelen van de glazen en het aanvullen van de voorraad in de 
koelkasten. Daarnaast vinden we het leuk om een soepje te maken 
of iets te bakken. Af en toe bakken we dit voor onszelf, maar vaak 

delen we dit uit aan de ouderen van het seniorenvoetbal of aan 
andere personen die werkzaam zijn in het gebouw. We hopen in 
de toekomst het bakken wekelijks te kunnen doen, zodat dit in het 
weekend verkocht kan worden. De opbrengst van het bakken is 
voor onze deelnemers, zodat we samen iets leuks kunnen doen. 
Tot slot zetten we de koffie en thee klaar voor de ouderen van het 
seniorenvoetbal. We hopen de komende tijd onze werkzaamheden 
uit te kunnen breiden, zodat we nog meer van betekenis kunnen 
zijn voor de club. Ook hopen we het aantal dagen te kunnen 
uitbreiden en nóg meer deelnemers een werkplek te kunnen 
bieden. Onze deelnemers werken met veel plezier binnen de 
voetbalclub en vinden het leuk om anderen te leren kennen!

Samenwerkingen
We vinden het belangrijk en leuk om samen te werken met andere 
organisaties, binnen of buiten voetbalvereniging SVI op sportpark 

de Siggels. Zodat we voor elkaar van betekenis kunnen zijn. Het 
leuke is dat deelnemers vaak genieten van deze samenwerkingen 
met anderen. Ze voelen zich hierdoor gezien en hebben het idee 
dat ze gewaardeerd worden. Een van onze deelnemers sluit 
bijvoorbeeld aan bij de activiteit van Travers, de buurtkamer, op 
donderdagochtend. Ze doet spelletjes met ouderen uit de buurt 
en geniet hier enorm van! Verder zijn we momenteel bezig met 
het aangaan van een nieuwe samenwerking, namelijk met een 
bierbrouwerij uit Zwolle. Het idee is dat één van de deelnemers 
de bierpakketjes gaat bezorgen bij de inwoners van Zwolle. 
Samenwerken vinden we belangrijk, we zien dat deelnemers 
hiervan genieten en we vinden het fijn om van betekenis voor 
elkaar te kunnen zijn!

Nieuwe deelnemers
Bij PhilaVersterkt is er ruimte voor nieuwe deelnemers.
Heb je een dagbestedingsindicatie en ben je op zoek naar een 
(nieuwe) werkplek? Of ken je iemand die op zoek is een nieuwe 
werkplek? Neem gerust contact met ons op als je interesse hebt. 
Bij ons heb je de mogelijkheden tot verschillende werkzaamheden. 
Van schoonmaakwerk tot horecawerkzaamheden. We kijken 
naar wat je leuk vindt om te doen en helpen je om je talenten te 
ontdekken. Loop gerust een dagje mee, zodat je kunt zien of het 
wat voor je is.

Contact of samenwerken 
Lijkt het je leuk om samen te werken? Of ben je benieuwd wat 
onze deelnemers voor je kunnen betekenen? Neem gerust 
contact met ons op! Denk hierbij aan werkzaamheden die we 
voor je kunnen doen. Zoals flyeren, inpakwerk, sorteerwerk en 
ondersteunen bij activiteiten. Daarnaast kunnen we een lunch 
verzorgen of iets lekkers bakken bij de koffie en thee. Kom met 
ons in contact! •

Onze contactgegevens 
Mail: philaversterkt@philadelphia.nl
Telefoon: 0611476570

PHILADELPHIA

“Het is fijn om van betekenis voor
elkaar te kunnen zijn.”

“Door een werkplek aan te bieden 
midden in de wijk, bij een voetbalclub, 
komen onze deelnemers in contact

met veel verschillende mensen.”

Samen voor een fitte vereniging
Net zoals voorgaande jaren is FysioPlus Zwolle, naast de begeleiding van het 1e elftal, toegankelijk voor de 
gehele vereniging. Voor vragen en advies m.b.t. blessures kunt u terecht bij Lennart Kamp, fysiotherapeut bij 
FysioPlus Zwolle. Je bent welkom tijdens de inloopspreekuren.
 
Lennart is op onderstaande dagen en tijden aanwezig:
Dinsdag: 18:00 - 19:30 uur
Donderdag: 18:00 - 19:30 uur
Zaterdag: Alleen aanwezig bij het 1e elftal
 
Lennart bevindt zich in de verzorgers ruimte in kleedkamer 12. Mocht Lennart hier tijdens de genoemde 
tijden even niet aanwezig zijn, dan kan het zijn dat hij op één van de velden aanwezig is.
 
Mochten spelers niet op de genoemde tijden langs kunnen komen, dan kunnen ze ook een afspraak maken bij 
onze praktijklocatie aan de Middelweg. Hier is Lennart maandag, dinsdag, woensdag en donderdag aanwezig.
 
De kosten voor kinderen tot 18 jaar (jeugd SVI): tot 18 behandelingen een VOLLEDIGE vergoeding per indicatie 
door alle zorgverzekeraars vanuit de basisverzekering. Er hoeft géén eigen risico betaald te worden.
De kosten voor spelers boven de 18 jaar: voor een korte screening gelden géén kosten!
Bij uitgebreid onderzoek + eventuele behandelingen wordt in overleg de aanvullende verzekering van
de speler aangesproken.

Contactgegevens

038 453 55 03                     info@fysiopluszwolle.nl

www.fysiopluszwolle.nl
Wij zijn vaste fysiopartner van SVI



De selectie van v.v. SVI - seizoen 2023-2024

Achterste rij: Jordy Halfwerk, Lucas Nunnink, Jorn Mensonides, Serge Nap, Frank Jansen, 
Menno Majolee, Jurre Lentink, Joey Nieukoop, Joep Banse en Saba Gwedelidze.
Middelste rij: Hans Hultink (assistent scheidsrechter), Jari Ebeling, Milan Veneboer, Lars Brands, 
Guus Aafjes, Alex Grafhorst, Roan van Dijk, Dani van der Steege, Ewoud Jansen, Django Visser 
en Gert van der Vegt (Team manager).
Voorste rij: Dirk-Jan van Dijk, Rick Ngimby, Thom Kooke, Jan Wilting (keeperstrainer), 
Dick Krommenhoek (hoofdtrainer), Rob Nugter (assistent trainer),  Lennart Kamp (fysiotherapeut), 
Thomas Ballast, Nick van der Steege en Nathan van Rijn.
Op de foto ontbreken: Mohammed Ali Pour Asli en Tinus van der Vegt.
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DICK KROMMENHOEK
LEEFTIJD: 51 jaar

SEIZOEN: 1e

ROB NUGTER
LEEFTIJD: 56 jaar

SEIZOEN: 1e

KE
EP

ER
ST

RA
IN

ER

JAN WILTINK
LEEFTIJD: 59 jaar

SEIZOEN: 2e
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SJORS VAN BEEK
LEEFTIJD: 27 jaar

SEIZOEN: 3e

TINUS VAN DER VEGT
LEEFTIJD: 75 jaar

SEIZOEN: 8e
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HANS HULTINK
LEEFTIJD: 51 jaar

SEIZOEN: 8e

LENNART KAMP
LEEFTIJD: 25 jaar

SEIZOEN: 4e
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ER

GERT VAN DER VEGT
LEEFTIJD: 56 jaar

SEIZOEN: 8e

COMPETITIEPROGRAMMA

KNVB 2e klasse H - Oost Speelschema

 02-09-2023 Nieuwleusen - v.v. SVI (BEKER)   14.30 uur 

 09-09-2023 v.v. SVI - Nunspeet (BEKER)   15.00 uur

 16-09-2023 WHC - v.v. SVI (BEKER)   14.30 uur

 23-09-2023 v.v. SVI - Epe 15.00 uur

 30-09-2023 AGOVV - v.v. SVI 15.00 uur

 07-10-2023 v.v. SVI - WVF 15.00 uur

 14-10-2023 v.v. SVI vrij van competitie

 21-10-2023 Inhaal/beker

 28-10-2023 DOS Kampen - v.v. SVI 15.00 uur

 04-11-2023 v.v. SVI - FC Horst 15.00 uur

 11-11-2023 IJVV - v.v. SVI 15.00 uur

 18-11-2023 v.v. SVI - Hierden 15.00 uur

 25-11-2023 Nunspeet - v.v. SVI 14.45 uur

 02-12-2023 v.v. SVI - Unicum 15.00 uur

 09-12-2023 Heerde - v.v. SVI 14.30 uur

 17-12-2023 Inhaal/beker

  Winterstop

 20-01-2024 Hatto Heim - v.v. SVI 14.30 uur

 27-01-2024 v.v. SVI - ZZVV 15.00 uur

 03-02-2024 sv Epe - v.v. SVI 14.30 uur

 10-02-2024 Inhaal/beker

 17-02-2024 Inhaal/beker

 24-02-2024 v.v. SVI - AGOVV 15.00 uur

 02-03-2024 WVF - v.v. SVI 14.30 uur

 09-03-2024 v.v. SVI vrij van competitie

 16-03-2024 v.v. SVI - DOS Kampen 15.00 uur

 23-03-2024 FC Horst - v.v. SVI 14.30 uur

 30-03-2024 Inhaal/beker

 06-04-2024 v.v. SVI - IJVV 15.00 uur

 13-04-2024 Hierden - v.v. SVI 15.00 uur

 20-04-2024 v.v. SVI - Nunspeet 15.00 uur

 27-04-2024 Inhaal/beker

 04-05-2024 Unicum - v.v. SVI 15.00 uur

 11-05-2024 v.v. SVI - Heerde 15.00 uur

 18-05-2024 ZZVV - v.v. SVI 15.00 uur 

 25-05-2024 v.v. SVI - Hatto Heim 15.00 uur

 Datum Wedstrijd AanvangAGOVV
Sportpark Berg en Bosch
Laan van Spitsbergen 2  |  7312 CM Apeldoorn
45 km - 37 minuten

D.O.S. Kampen
Sportpark De Maten
De Maten 8  |  8265 VA Kampen
22 km - 22 minuten

sv Epe
Sportpark De Wachtelenberg
Sportlaan 5-7  |  8162 BE Epe
28 km - 24 minuten

sv Hatto Heim
Sportpark Het Achterveen
Konijnenbergerweg 1  |  8051 CC Hattem
12 km - 17 minuten

VV Heerde
Sportpark Molenbeek
Veldweg 1A  |  8181 LP Heerde
23 km - 21 minuten

v.v. Hierden
Sportpark Mheenzicht
Dorpshuisweg 9A  |  3849 BL Hierden
47 km - 35 minuten

FC Horst
Sportpark De Adelaar
Buitenbrinkweg 68  |  3853 LZ Horst
50 km - 34 minuten

IJVV
Sportpark Den Uithoek
Bergweg 3  |  8271 CC IJsselmuiden
22 km - 26 minuten

Nunspeet
Sportpark De Wiltsangh
Sportlaan 1  |  8072 CA Nunspeet
31 km - 25 minuten

v.v. SVI
Sportpark De Siggels
IJsselcentraleweg 9  |  8014 BK Zwolle

VV Unicum Lelystad
Sportpark Schouw
Schouw 54-01  |  8232 XK Lelystad
57 km - 48 minuten

WVF
Sportpark De Weide Steen
Stinsweg 15  |  8042 AZ Zwolle
11 km - 15 minuten

ZZVV
Sportpark Wolthingehuus
Sportlaantje 4  |  7921 BT Zuidwolde
44 km - 34 minuten

Haeckmate 5  |   8014 MK Zwolle   |   +31 630 046 172

www.mchlgrafischontwerp.nlwww.knol-adviseurs.nl

Particuliere verzekeringen
• In en om het huis
• Het gezin
• Vervoer
• Vrije tijd/recreatie
• Inkomen

Zakelijke verzekeringen
• Het gebouw
• Inkomen
• Personeel
• Vervoer

Algemene informatie
• Hypotheken
• Pensioenen

Paxtonstraat 3r  |  8013 RP in Zwolle
038-4600256
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ALEX GRAFHORST
LEEFTIJD: 28 jaar

SEIZOEN: 7e

GUUS AAFJES
LEEFTIJD: 21 jaar

SEIZOEN: 3e

ROAN VAN DIJK
LEEFTIJD: 17 jaar

SEIZOEN: 1e
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NICK VAN DER STEEGE
LEEFTIJD: 20 jaar

SEIZOEN: 3e

DIRK JAN VAN DIJK
LEEFTIJD: 27 jaar

SEIZOEN: 2e

LARS BRAND
LEEFTIJD: 22 jaar

SEIZOEN: 4e

EWOUD JANSEN
LEEFTIJD: 21 jaar

SEIZOEN: 1e
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NATHAN VAN RIJN
LEEFTIJD: 27 jaar

SEIZOEN: 10e

THOM KOOKE
LEEFTIJD: 25 jaar

SEIZOEN: 4e

LUCAS NUNNINK
LEEFTIJD: 19 jaar

SEIZOEN: 3e

SERGE NAP
LEEFTIJD: 23 jaar

SEIZOEN: 2e

PO
SI

TI
E:

 A
an

va
lle

r

PO
SI

TI
E:

 A
an

va
lle

r

JURRE LENTING
LEEFTIJD: 20 jaar

SEIZOEN: 4e

FRANK JANSEN
LEEFTIJD: 26 jaar

SEIZOEN: 3e

PO
SI

TI
E:

 A
an

va
lle

r

PO
SI

TI
E:

 A
an

va
lle

r

JORDY HALFWERK
LEEFTIJD: 20 jaar

SEIZOEN: 3e

SABA GWEDELIDZE
LEEFTIJD: 34 jaar

SEIZOEN: 2e
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MENNO MAJOLEE
LEEFTIJD: 26 jaar

SEIZOEN: 2e

DANI VAN DER STEEGE
LEEFTIJD: 22 jaar

SEIZOEN: 2e
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JOEY NIEUKOOP
LEEFTIJD: 22 jaar

SEIZOEN: 2e

MO ALI POUR ASLI
LEEFTIJD: 35 jaar

SEIZOEN: 1e
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JOEP BANSE
LEEFTIJD: 18 jaar

SEIZOEN: 1e

RICK NGIMBI
LEEFTIJD: 23 jaar

SEIZOEN: 1e

JORN MENSONIDES
LEEFTIJD: 23 jaar

SEIZOEN: 5e

PO
SI

TI
E:

 V
er

de
di

ge
r

PO
SI

TI
E:

 V
er

de
di

ge
r

PO
SI

TI
E:

 M
id

de
nv

el
de

r

MILAN VENEBOER
LEEFTIJD: 18 jaar

SEIZOEN: 1e

DJANGO VISSER
LEEFTIJD: 18 jaar

SEIZOEN: 1e

THOMAS BALLAST
LEEFTIJD: 22 jaar

SEIZOEN: 2e
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JARI EBELING
LEEFTIJD: 21 jaar

SEIZOEN: 1e
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We geloven dat de fiets 
meer dan alleen maar een 

product is...

Op de fiets naar de voetbalclub. Het is iets wat Chris Kruitbosch vroeger zelf als jochie ook deed. 
En waarvan hij hoopt dat veel v.v. SVI leden dat in deze tijd nog steeds zullen doen. Hijzelf fietste naar 
de Siggels, voetbalde bij v.v. SVI, was leider en trainer van de teams van zijn kinderen. En nog steeds 
betrokken bij de vereniging, nu ook als trotse sponsor. Kruitbosch Beyond Cycling is drie in één.

Een groothandel in fietsonderdelen, fietsmerk Cortina en leasemerk HelloRider.

Hoe zijn jullie sponsor van v.v. SVI 
geworden?
Jaren geleden, op mijn 6e, ben ik 
begonnen met voetballen bij SVI. Ik 
fietste dan vanuit Ittersum tussen de 
weilanden naar de Siggels. Zwolle Zuid 
moest toen nog gebouwd worden. Ik heb 
in de junioren, het eerste en vierde elftal 
gespeeld en daarna heb ik ook nog een 
jaar of tien bij SVI zaalvoetbal gespeeld. 
Ik ken SVI dus van jongs af aan, heb er 
jaren met plezier gevoetbald en heb er 
veel mooie herinneringen aan. De laatste 
jaren was ik leider en trainer van de teams 
van mijn kinderen. Mijn oudste dochter 
Noah heeft bij SVI gevolleybald en Mirthe, 
Bart en Ruben voetballen alle drie nog 
steeds, uiteraard bij SVI. We zijn persoonlijk 
verbonden met de club en daarom dragen 
we ook graag ons steentje bij als sponsor.  

Kruitbosch Beyond Cycling, welke 
fietsen en diensten leveren jullie? 
Kruitbosch bestaat uit drie onderdelen: 
onze groothandel in fietsonderdelen en 
-accessoires, ons fietsmerk Cortina en 
ons leasemerk HelloRider. Mijn opa is 
in 1955 gestart met een groothandel in 
fietsonderdelen in de Zwolse binnenstad. 
We zijn dus een echt Zwols bedrijf. Na een 
aantal verhuizingen zijn we sinds 2008 
gevestigd op de Hessenpoort. Vanuit hier 
verzenden we dagelijks fietsonderdelen 
en -accessoires naar fietsenmakers in 
Nederland en België. Daarnaast bouwen 
we hier aan ons fietsmerk Cortina, bekend 
van onder andere de transportfiets (U4), 
maar o.a. ook onze Cortina E-Blau en 
E-Lett. Tot slot zijn we sinds 2020 eigenaar 
van HelloRider, dat fietslease in Nederland 
mogelijk maakt.  

Waarom is het Kruitbosch ‘Beyond 
Cycling’?
Wij geloven dat de fiets meer dan 
alleen maar een product is. Fietsen is 
een gezonde en duurzame manier om 
van A naar B te komen. We zien dat de 
fietsenbranche continu verandert, het gaat 
niet alleen om de fiets, maar steeds meer 

over hoe we op een duurzame manier van 
de ene naar de andere plek bewegen. Hoe 
ga jij bijvoorbeeld naar het voetbalveld, op 
de fiets of met de auto? Wij richten ons 
op deze bewegingen in de stad en daarbij 
speelt de fiets nog altijd een belangrijke rol.  
Daarnaast is Kruitbosch het bedrijf achter 
onze groothandel, het fietsmerk Cortina 
en leasebedrijf HelloRider. Ik geloof dat 
de mensen bij Kruitbosch het verschil 
maken. Het is dus veel meer dan alleen 
fietsen, onderdelen, accessoires of 
leasecontracten. Voor mij is het de manier 
waarop we daar samen aan werken en 
waarop we samen elke dag weer een 
stapje vooruitgaan.  

Hoe zien jullie de toekomst, voor jullie 
en voor v.v. SVI? 
Ik denk dat er in de toekomst nog veel 
meer gefietst gaat worden, zowel in 
Nederland als Europa. We zien steeds 
vaker dat de auto niet meer welkom is in 
de binnenstad. Dat biedt mooie kansen 
voor de fiets of andere kleine duurzame 
vervoersmiddelen in de stad. Daar zijn wij 
erg enthousiast over, want daardoor komt 
er steeds meer ruimte voor de mensen 
die in de stad wonen, werken en leven. 
Kortom, wij denken dat mobiliteit in de stad 
erg gaat veranderen en daar dragen wij 
graag aan bij!  

SVI laat volgens mij ook zien dat het 
meer is dan alleen een voetbalvereniging 
en dat vind ik een mooie ontwikkeling. 
Juist de mix van sportieve ambities en de 
maatschappelijke component maken dat 
SVI een vereniging met toekomst is. Het is 
een plek waar mensen zich thuis kunnen 
voelen en lekker kunnen sporten. Ik hoop 
dat dat nog jaren zo zal blijven en dat veel 
Zwollenaren met plezier (op de fiets) naar 
de Siggels zullen komen.  

Wat is jullie doelgroep, en hoe sluit v.v. 
SVI hierbij aan? 
Je zou kunnen zeggen dat iedereen die 
een fiets heeft, waarschijnlijk wel eens 
(onbewust) met Kruitbosch te maken heeft 

gehad. Met onze groothandel richten wij 
ons op fietsenmakers in heel Nederland 
of België. Als een onderdeel van jouw 
fiets vervangen moet worden of je zoekt 
een accessoire, dan koop je die bij een 
fietsenmaker. Deze kan dan het product 
dat jij zoekt in onze online portal bestellen.  

Cortina richt zich op vier relatief jonge 
doelgroepen, waar veel mensen bij SVI 
zich wel in kunnen herkennen: mensen 
die de fiets gebruiken om naar school te 
gaan, op het werk te komen, hun gezin 
mee te verplaatsen of om de dagelijkse 
boodschappen te doen. Cortina richt zich 
dus steeds meer op hoe mensen hun fiets 
gebruiken en probeert daar telkens een 
passende fiets bij te ontwikkelen.  

HelloRider richt zich met name op bedrijven, 
die hun medewerkers de mogelijkheid 
willen geven om op de fiets naar het werk 
te gaan. Ik hoop dat steeds meer leden van 
SVI de fiets zullen pakken naar het werk. 
Ik doe het zelf al jaren en kan het zeker 
aanraden, ook al ben ik misschien wel 
bevooroordeeld. Het is een goede manier 
om na je werkdag en misschien wel voor 
de training of wedstrijd nog even je hoofd 
leeg te maken en te ontspannen.

Wat voor reacties hebben jullie gekregen 
op jullie sponsoring van v.v. SVI? 
We hebben veel positieve reacties gekregen. 
Dat vinden we erg leuk, want we dragen 
natuurlijk graag bij aan onze mooie club. 
Ook was het voor sommige mensen geen 
verassing, aangezien ik persoonlijk al jaren 
aan SVI verbonden ben. Ik ben blij dat we 
op deze manier kunnen bijdragen aan onze 
club. •

“Ik fietste vanuit Ittersum 
tussen de weilanden naar 

de Siggels.”

“Fietsen is een gezonde 
en duurzame manier om 
van A naar B te komen.”

“Ik hoop dat veel 
Zwollenaren met plezier 

(op de fiets) naar de 
Siggels zullen komen”

Kruitbosch Zwolle B.V.
Ravensburgstraat 8 - 8028 PZ Zwolle
+31 (0)38 466 1991
info@kruitbosch.nl
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INTERVIEW ALEX GRAFHORST INTERVIEW ALEX GRAFHORST

Voetbalcommentator 
Leo Oldenburger 
schreef zelfs een heel 
boek over keepers. 
In het boek Keepers 
zijn gek gaat hij op 
zoek naar de vraag 
of keepers echt gek 
zijn?, “Als je naar 
een voetbalveld loopt, 
dan zie je de keeper 
meteen. Hij heeft 
een andere positie, 
draagt andere kleren. 
Het is een volkomen 

geïsoleerde plek op het veld. Je mag 
andere dingen. Er worden ook andere 
dingen van je verwacht.” Dit bracht de 
redactie op het idee om Alex Grafhorst, 
keeper van v.v. SVI 1, te interviewen en 
hem te vragen hoe het is om keeper te zijn. 

Held/schlemiel 
“Een zweefduik maken is heerlijk. Als 
je van de grond loskomt, weet je al dat 
je de bal gaat hebben, dat is een heel 
fijn gevoel. Maar andersom weet je het 
ook als je springt en je de bal niet zult 
hebben,” vertelt Alex Grafhorst. Keepers 
zijn afhankelijk en kwetsbaar, die ene fout 
kan zo beslissend zijn. Een keeper staat 
er om de nul te houden, hij/zij moet ervoor 
zorgen dat er niet één bal het doel in gaat. 
Zoals Stanley Menzo (oud Ajax keeper) 
zei: “Ooit zullen alle ballen voor mij zijn. 
En de ballen die ik vandaag laat gaan, die 
pak ik morgen. En de ballen die ik morgen 

laat gaan, die pak ik overmorgen.” Een 
keeper kan de wedstrijd maken of breken. 
Alex: “Als het goed gaat, écht goed gaat, 
dan kun je als keeper beslissend zijn 
voor het team. Dan kun je je laten gelden. 
Beslissend zijn in een klote wedstrijd en 
dan de wedstrijd omgooien. Mijn redding 
kan dan een shift zijn in de wedstrijd, 
waardoor de moraal van mijn teamgenoten 
weer omhooggaat.”  

Hij scoort geen doelpunten; hij is er om 
te voorkomen dat ze worden gescoord. 

Zijn keepers gek?
“Ze noemen hem ook wel portier, doelman, goalie, uitsmijter of netoppasser,  maar hij kan net 
zo goed martelaar of boksbal heten. Ze zeggen dat waar hij loopt het gras nooit groeit.” Schrijft de 

schrijver/dichter Eduardo Galeano in zijn boek Soccer in sun and shadow.

Het doel is het voetbalfeest: de spits wekt 
vreugde en de doelman, een natte deken, 
dooft het uit. - Eduardo Galeano 

Moedig 
“Van de spits worden de doelpunten 
onthouden die hij maakt, niet de missers. 
Bij keepers is dat anders. Als een keeper 
vijf fenomenale reddingen heeft, maar 
één slippertje, wordt die ene fout hem 
aangerekend en zijn zijn saves spontaan 
vergeten. Bij keepers wordt het foutje 
onthouden, niet de reddingen. Een keeper 
moet dus sterker in zijn schoenen staan.” 
schrijft Leo Oldenburger (oud keeper 
en voetbalcommentator). Volgens hem 
zijn keepers speciaal. Anders. Ze geven 
niet op. Zijn volstrekt uniek. Keepers zijn 
bereid om pijn te leiden. Keepers zijn 
over het algemeen minder normaal dan 
andere voetballers. Keepers hebben geen 
angst. Alex Grafhorst vindt ook dat je als 
keeper wel lak aan jezelf moet hebben. 
“Als de bal voor je neus valt, zijn er altijd 
tegenstanders die de bal proberen te 
raken. Maar er is ook altijd wel een speler 
die jou raakt. Een spits gaat het duel nooit 
uit de weg, die gokt er altijd op. Het meest 
rotte vind ik ballen die precies tussen 
de keeper en de verdedigers invallen. 
Die ballen zijn het meest klote om in te 
schatten. Als je twijfelt ben je al te laat. Je 
hebt altijd een eerste ingeving of je de bal 
wel of niet kan hebben.” 

Heilig 
“De nul houden is perfect! Het is voor een 
keeper het fijnste wat er is. Ik kan totaal 
niet tegen mijn verlies. En als ik als keeper 
de nul houd, betekent het dat we niet 
hebben verloren,” vertelt Alex. Voor hem 

 “De nul houden is perfect! Het 
is voor een keeper het fijnste 

wat er is.” 

is de nul heilig en hij houdt zich ook zeker 
bezig met hoe vaak hij de nul houdt. “Ik 
heb het record van meeste clean sheets 
voor v.v. SVI 1 verbroken. Het record stond 
op de naam van Remco van der Weg (11x). 
Toen we acht of negen keer de nul hielden 
werd er wel tegen mij gezegd dat ik dit 
record kon verbreken. Ik en wij als team, 
waren hier wel mee bezig. Uiteindelijk heb 
ik 13 wedstrijden de nul gehouden in het 
seizoen 2021-2022.”   

Roze 
Keepers kleden zich anders, hebben 
een andere kleur shirt aan en dragen 
handschoenen. Zelfs hartje zomer. “Het 
shirt met twee verschillende kleuren roze 
vind ik echt niks. Ik heb ook tegen Gert 
(van der Vegt) gezegd dat ik dat shirt nooit 
meer wil dragen.” En keepers mogen ook 
andere dingen. Bereiden zich anders voor. 
Beginnen de warming-up apart van hun 

“Uitstraling is ook belangrijk 
voor een keeper.” 

Het vooroordeel blijkt 

hardnekkig, keepers zijn 

gek, zonderling of op 

zijn minst anders. Leo 

Oldenburger duikt in de 

voetbalhistorie om dit 

vooroordeel voorgoed te 

bevestigen.
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Afspraken en een goede communicatie, daar begint het mee. Bij hoge ballen die middels 
een corner of vrije trap worden ingebracht, moeten alle afspraken duidelijk zijn.

Het is een groot voordeel als je van nature 
tweebenig bent als keeper...
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inleven in 
ambities
samen werken 
aan doelen
elke stap willen
laten tellen

hart voor 
resultaat
www.krcvanelderen.nl
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Pleintje...

Vanaf zijn zevende zit Alex Grafhorst  
op voetbal. Maar eerst vooral als 
speler. Hij is begonnen bij Zwolsche 
Boys, “Mijn familie heeft allemaal bij 
de Boys gevoetbald.”

Als tweedejaars B-junior veranderde 
hij van positie en begon hij te keepen. 
“Daarvoor had ik alleen op straat 
gekeept. Ik woonde toen in Holtebroek, 
en voetbalde/keepte daar veel op 
pleintjes.”

Toen de eerste keeper van CSV’28 
naar PEC Zwolle vertrok kreeg het 
team een andere keeper. “Dat was 
de meeste onzekere keeper die ik 
ben tegengekomen.” Toen is Alex zelf 
op doel gaan staan. Na een half jaar 
keepen bij de B’s mocht hij aansluiten 
bij de selectie van CSV’28 1. “Ik deed 
al mee tijdens de trainingen. Die 
periode was er geen A1, omdat dit 
team was opgeheven.” 

Het jaar daarna vertrok Alex naar Be 
Quick ‘28. Dat was zijn tweede seizoen 
als keeper, maar voor hem persoonlijk 
geen succes. “Hier heb ik maar een 
half jaar gezeten. Het voelde voor mij 
niet als een fijne plek. Vriendjespolitiek. 
De vader van de andere keeper was de 
leider van het team.”

Nadat hij naar Defensie ging voor een 
opleiding van drie maanden, keerde 
hij terug bij CSV ’28 1, “Dat speelde 
toen niet hoog, in de vierde klasse. Ik 
speelde daar met vrienden.” 

Inmiddels is hij al zes seizoenen 
keeper bij v.v. SVI. “v.v. SVI is een 
perfecte club, ik hoor nu bij de oude 
garde in een jong team.”  

Alex is 28 jaar en heeft nog weinig 
blessures gehad, “ik heb het hier bij 
v.v. SVI echt naar mijn zin, maar in de 
voetballerij weet je nooit wat er op 
je pad komt. Als er een mooie kans 
komt is het misschien wel tijd voor 
verandering, maar ik wacht het rustig 
af.” •

teamgenoten. Een kwartier eerder ook 
dan de rest van het team. “Ik vind het 
heerlijk en fijn om de warming-up zelf 
af te werken. Ik hoef niet te doen wat de 
groep doet, maar kan voor mezelf de focus 
bewaren. Ik heb dan weinig afleiding,“ zegt 
Alex daarover.  

Duitsers 
“Het is natuurlijk een ondankbaar vak. 
Keepers zijn wel eenlingen. Maar je hebt 
wel heel veel verschillende type keepers. 
Er zijn ook vrij normale keepers. Maar 
het is wel een heel specifieke positie. Je 
moet er wel zin in hebben. Een keeper is 
toch een soort van overgeleverd aan wat 
er op hem afkomt,” vertelt Sjoerd Mossou 
(amateurkeeper en voetbaljournalist) in de 
2Doc documentaire Keeper 

 “Ik ben wel een lijnkeeper,” vertelt Alex 
die het wel moeilijk vindt om zichzelf 
te vergelijken met een andere keeper. 
“Misschien dan Ter Stegen van FC 
Barcelona, absoluut niet dat ik aan zijn 
niveau kan tippen. Maar ik oefen veel op 
meevoetballen. Ik ben tweebenig. Heb 
daar ook altijd op getraind en doe dat 
nog steeds. Uitstraling is ook belangrijk 
voor een keeper.” Op de vraag wie zijn 
favoriete keeper is hoeft Alex minder lang 
na te denken. “Manuel Neuer, die man kan 

álles. Soms staat hij mee te voetballen 
op de middenlijn. Maakt hij een redding 
met zijn hoofd. Hij blijft altijd rustig, ook al 
heeft hij een aanvaller in zijn nek. Hij is ook 
tweebenig. En nooit bang. Dit hebben alle 
Duitse keepers wel.” Van de Nederlandse 
keepers is Edwin van der Sar, volgens de 
keeper van v.v. SVI 1, wel de beste keeper 
vanwege zijn resultaten. “Maar Hans van 
Breukelen vind ik als persoon mooier. Ook 
al heb ik hem niet bewust zien keepen. 
Qua karakter past hij wel beter bij mij. 
Hij heeft schijt aan alles, dat vind ik heel 
mooi.” 

Sir Elton John 
“Ik probeer één of twee keer per jaar naar 
een voetbalwedstrijd in Engeland te gaan. 
Als je op televisie een wedstrijd kijkt kun 
je de keeper niet continu volgen. In een 
stadion kan dit wel. Een tijdje terug was ik 
naar een wedstrijd van Watford, zat ik op 
de Sir Elton John Stand, dicht bij het veld 
en goed zicht op de keeper. Dan kun je 
kijken hoe ze reageren, hoe goed zij op hun 
voorvoeten staan en altijd laag blijven.”  

Een keeper staat soms op een eilandje. 
Terwijl zijn teamgenoten in de aanval 
zijn, blijft hij achter. Hij verandert in een 
toeschouwer, maar moet altijd alert blijven 
om in actie te komen. Alex: “Als het team 
goed speelt en de wedstrijd goed verloopt 
staat niemand stil bij de keeper. Het is 
de eerste positie waar overheen wordt 
gekeken. Maar het is ook wel prima, dat je 
op een soort eilandje staat. Keepen heeft 
veel voordelen en nadelen. •

“Hans van Breukelen heeft 
schijt aan alles, dat vind ik 

heel mooi.”

INTERVIEW ALEX GRAFHORST

Een menigte van spelers in de zestien, ballen die spekglad zijn, een zwabberende voorzet 
die tussen keeper, aanvallers en verdedigers invalt. Voor veel keepers zijn hoge ballen een 
ware verschrikking. 
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H et was voor het eerst in de historie van 
v.v. SVI dat een pupillenteam uitkwam 

in de Tweede Divisie. Van het team dat 
kampioen werd in de Hoofdklasse en 
daarmee promoveerde naar de Tweede 
Divisie bleven uiteindelijk maar drie spelers 
over. De rest van het team kwam over van 
de D2 en E1 
 
“We hadden een leuke en goede groep 
jongens die aan elkaar gewaagd waren,” 
vertelt Alain Michel die is aangeschoven in 
de kantine om terug te blikken op de tijd 
dat hij trainer was van de D1. Een aantal 
spelers kende Alain al omdat hij ook hun 
trainer was geweest bij de E-pupillen. 
“Sommige jongens waren eerstejaars 
D-pupil, voor hen was het de eerste keer 
op een groot veld.” 

Op het tafeltje voor hem ligt de groepsfoto 
van het team. Alain: “Sommige jongens 
had ik ook als trainer in de E’tjes gehad, 
Tijn en Mark, dat soort knaapjes”. Een van 
die knaapjes was ook Dylan Fidder, die zich 
dit seizoen ook nog goed kan herinneren, 
“ik ken alle spelers uiteraard nog, dit blijft 
je altijd wel bij. We hadden een leuke 
spelersgroep, waarin we allemaal goed 
met elkaar op konden schieten. Volgens mij 
hebben we nooit gezeur of iets dergelijks in 
het team gehad. Dat maakte de trainingen 
en wedstrijden altijd prettig.” 

rustige vrouw, die je altijd kon aanspreken 
als er wat was. Arjan, die zorgde er wel 
voor dat alles voor elkaar was rondom de 
wedstrijden en bij hem kon je ook altijd 
terecht.” 

“Tja Jimmy, dat is gewoon lachen!” vertelt 
Dylan. “Onze laatste woorden voordat 
we de wedstrijd in gingen was altijd ‘Als 
schaap zegt Be, is vlees niet gaar’. Dit 
kwam van Jimmy, fantastische man. Kon je 
er absoluut bij hebben.”

Met het team zijn ze ook op een soort 
trainingskamp geweest in Tubbergen, 
herinnert Alain zich. “Hier hebben we ook 
een toernooi gespeeld voor clubs uit de 
regio. Het was wel een toernooi van hoog 
niveau. Volgens mij waren het allemaal 
teams die het jaar daarvoor kampioen 
waren geworden in de hoofdklasse. 
We hebben daar overnacht in een soort 
legertent. ’s Avonds patat eten met z’n 
allen, voetballen en vuurtje stoken. En 
ongetwijfeld nog meer leuke activiteiten. 
Astrid, Arjan en Jimmy waren er ook bij. 
Jimmy werkte in die tijd bij Bolletje. Had hij 
allemaal Bolletje-producten mee. Allemaal 
repen en zo.”

Het team bevatte geen spelers met heel 
specifieke kwaliteiten. Mark en Dylan 
waren volgens hun trainer van toen wel 

Het seizoen 2010-2011 is 
het jaar dat PSV met 10-0 

van Feyenoord won en 
Arne Slot nog speler was 
van FC Zwolle. Mathijs de 
Ligt voetbalde in de D’tjes 

van Ajax en de D1 van 
v.v. SVI speelde in de 

Tweede Divisie.

een beetje de betere voetballers. “Hoewel 
dit altijd lastig te zeggen is en al helemaal 
over jezelf, denk ik toch dat Mark de Haan 
en ik wel de vedettes/gangmakers waren 
van de groep,” vertelt Dylan. “Daarnaast 
hadden we altijd wel jongens die de 
grappen maakten, zoals Ian Lenselink 
bijvoorbeeld.”

Strijd tegen degradatie 
Van tevoren kon v.v. SVI weten dat het 
pittig zou worden om in de Tweede Divisie 
te spelen. Alain: “We speelden tegen FC 
Twente, NEC/FC Oss, Vitesse/AGOVV en 
Sportclub Enschede, dat zijn allemaal 
grote clubs.” De verwachting was dat het 
team zich zou gaan meten met teams als 
Rohda Raalte, Schalkaar etc. Handhaving 
was de doelstelling. Alain: “Daar hadden 
we onze tactiek ook op ingesteld. Beetje 
afwachtend, meer controlerend. Terwijl ik 
wel een trainer ben die zelf graag druk wil 
zetten met zijn team. Wij speelden altijd 
vier-drie-drie, met de punt naar voren. 
Dit was het beleid vanuit de club. Dus dat 
was ook bij ons de rode draad.”

Aan het begin van het seizoen had de 
D1 van v.v. SVI het echt moeilijk. In 
de competitie werd er gespeeld tegen 
teams die veel uit tweedejaars D-pupillen 
bestonden waardoor de wedstrijden fysiek 
wel zwaar waren. “En je merkt dat zulke 

grote clubs vaker en meer op dit niveau 
hebben gespeeld”, vertelt Alain. Maar 
gaande het seizoen werden de resultaten 
beter en werd er zelfs met 2-2 gelijk 
gespeeld bij FC Twente. De wedstrijden 
tegen NEC en FC Twente zijn Dylan ook nog 
goed bijgebleven, “waarbij we in Enschede 

nog zelfs een punt haalden! Ondanks dat 
we, om het toch eerlijk te benoemen, de 
laatste minuut een penalty tegen kregen 
die werd gemist.” 

“Maar vooral denk ik terug aan de 
wedstrijd waar het om draaide. De 
laatste wedstrijd van het seizoen, de 
degradatiewedstrijd,” kijkt Dylan terug. 
De onderste vier clubs waren aan elkaar 
gewaagd en uiteindelijk moest v.v. SVI 
een beslissingswedstijd spelen tegen 
SC Enschede om te bepalen wie er 
zou degraderen. Alain: “We zijn ervan 
overtuigd dat FC Twente ons toen wel een 
geintje heeft geflikt. Aan het eind van het 
seizoen stonden we gelijk met Sportclub 

“We hadden een leuke 
en goede groep jongens 
die aan elkaar gewaagd 

waren.”

“Met een aantal van deze 
spelers heb ik nog steeds 
contact. Echter neemt dat 
met de meesten, helaas 
wel af. Maar mochten 
we elkaar ergens 
tegenkomen zal er altijd 
een groet vanaf komen.”
Dylan Fidder was volgens zichzelf 
in de jeugd een speler die graag 
de bal had, het spel probeerde 
te verdelen maar ook graag een 
goaltje meepikte als het kon.

Komend seizoen is Dylan trainer van 
v.v. SVI O15-1. “Heel leuk!
Ik kijk er daarom ook enorm naar uit 
om de Onder 15-1 onder mijn hoede 
te hebben. Trainer zijn is iets wat ik 
al jaren leuk vind, maar nu toch echt 
mee bezig wil gaan.”

En daarmee treedt hij in de 
voetsporen van zijn trainer 
waarmee hij met de D1 
in de Tweede Divisie 
speelde. “Alain heb ik 
voordat ik in D1 speelde 

al vaker als trainer gehad. 
Voor mij was hij een zeer 

fijne en leuke trainer. Zowel in 
trainingen en wedstijden, maar ook 
als persoon. Ik kan er geen slecht 
woord over zeggen en de andere 
jongens uit ons team denk ik ook 
niet.
Dat Alain een aantal jaren geleden 
zelf FC Twente heeft mogen 
trainen en ook meerdere goede 
selectieteams van Berkum uit 
Zwolle heeft getraind, bewijst wel 
dat hij een goede trainer is volgens 
mij.” •

Dylan Fidder dit seizoen trainer van Onder 15-1

Alain was in die tijd zelf nog een jonge 
trainer. Maar werd bijgestaan door een 
goede staf. “We hadden een super staf met 
Arjan Idzerda, Astrid ter Bork en Jimmy 
Lutam. Met Arjan kon ik goed sparren over 
voetbal. En Astrid was een moederfiguur 
voor die gasten, ze corrigeerde mij soms 
ook door te zeggen of ik dat niet effe op 
een andere manier kon zeggen. Dylan is 
het hier mee eens. “Het was een staf waar 
alles in zat. Astrid was een zeer fijne en 

1. Nikos Germanlis  De ballenvanger van 
het elftal. Nikos heeft dit seizoen als keeper 
veel vooruitgang geboekt. Jij hebt ons vele 
malen in de wedstrijd gehouden en bent 
van groot belang voor ons team geweest. 

2. Wouter Kelderman  Een ideale speler 
voor een trainer. Verzaakt nimmer, geeft 
altijd 100% inzet. Uitgegroeid tot een 
betrouwbare centrale verdediger waar 
menig spits het erg lastig tegen heeft. 

3. Jesper Ophoff  Multifunctionele speler 
zonder vaste positie in het veld en is 
overal inzetbaar. Keiharde werker op het 
veld, in combinatie met een geweldige 
traptechniek. Dit is ook bij de KNVB niet 
onopgemerkt gebleven.

5. Thom den Hertog  Is de linksback van 
SVI D1 dit seizoen. Heeft elke wedstrijd de 
tegenstander in zijn broekzak. Thom maakt 
het de aanvallers nooit makkelijk en hij kan 
koppend ook goed uit de voeten.

7. Mart Webbink  Buitenspeler die elke 
wedstrijd 100% inzet toont. Een broodje 
hamburger is altijd het vaste recept na 
iedere wedstrijd. Ik heb nog nooit iemand 
zo snel zien scoren na een invalbeurt. 

8. Milo Kammelar  Middenvelder die over 
een goede techniek beschikt. Je hebt het 
dit seizoen niet altijd even gemakkelijk 
gehad, maar toch was je van waarde voor 
het team en hebben we van je genoten.

9. Ian Lenselink  De sfeermaker binnen 
het team, hij heeft zich ontwikkeld tot 
een geweldige speler in D1. Ian moet het 
hebben van zijn harde werklust en geeft 
altijd 100% inzet. De halve omhaal tegen 
Didam zal ik niet snel meer vergeten. 

10. Dylan Fidder  De mid-mid van het 
elftal. Dylan was dit seizoen de aanvoerder 
van het stel, hij beschikt over een gouden 
linkerbeen. Heb veel respect voor je 
instelling en doorzettingsvermogen.

11. Dion Lutam  De grote kleine man. 
Beschikt over een fantastische techniek 
en is in de combinatie levensgevaarlijk. 
Niet alleen op het veld, maar ook in de 
pannakooi staat hij zijn mannetje.

12. Boaz Kragt  Middenvelder die ook op 
een andere positie prima uit de voeten kan. 
Rustige jongen die verbaal niet zo opvalt, 
maar qua voetbal des te meer. Boaz heeft 
zich geweldig ontwikkelt dit seizoen.

13. Mark de Haan  De doelpuntenmaker 
van het elftal, sommige van grote 
schoonheid. Hij staat bekend om zijn harde 
schot en zijn fysieke kracht. Een echte 
winnaar en heb veel respect voor je inzet 
elke week weer. 

v.v. SVI D1

2E DIVISIE
KNVB seizoen 2010 - 2011

Achterste rij 
vanaf links:
Dylan Fidder,
Mark de Haan,
Tijn Idzerda,
Thon den Hertog, 
Jesper Ophoff.

Middelste rij 
vanaf links: 
Arjan Idzerda 
(leider),
Alain Michel 
(trainer),
Fabian Engels, 
Wouter Kelderman, 
Milo Kammelar, 
Ian Lenselink, 
Astrid ter Bork 
(leidster), 
Jimmy Lutam 
(grensrechter).

Voorste rij 
vanaf links:
Boaz Kragt, 
Dion Lutam,
Nikos Germanlis, 
Mart Webbink, 
Christijn Klemans.
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Enschede, dat in de laatste wedstrijd nog 
tegen FC Twente moest spelen, dat toen 
nergens meer voor speelde. Als FC Twente 
gewoon hun best had gedaan wonnen zij 
die wedstrijd. En zouden wij in de Tweede 
Divisie zijn gebleven. Maar Sportclub 
Enschede versloeg FC Twente, waardoor 
wij evenveel punten hadden. Wij hadden 
wel een beter doelsaldo en onderling 
resultaat was ook in ons voordeel. Echter 
voor de degradatieregeling was dat niet 
van toepassing. Waardoor wij nog die 
beslissingswedstrijd moesten spelen tegen 
Sportclub Enschede.”

Deze wedstrijd werd gespeeld op neutraal 
terrein bij Hulzense Boys in Nijverdal.

Dylan: “Wij hadden aan een gelijkspel 
voldoende, omdat het doelsaldo in ons 
voordeel was in de competitie. We kregen 
zeer ongelukkig al na twintig seconden 
een doelpunt tegen (0-1). Tot het laatste 
moment hebben we toen lopen knokken 
voor de 1-1 die eigenlijk had moeten 
vallen. Maar ik schoot de bal, in de laatste 
seconde van de wedstrijd, op de lat.”

Ondanks de degradatie is het volgens 
trainer en pupil toch heel leerzaam 
geweest om tegen zulke clubs te spelen, 
en gaaf om mee te maken. 

Alain: “Frank Berghuis, de vader van 
Steven Berghuis, was de trainer bij FC 
Twente D2.”
Dylan: “Het is toch net even wat anders 
vertrekken vanaf Sportpark de Siggels als 
je weet dat je naar FC Twente gaat om daar 
een competitiewedstrijd te spelen.”
Alain: “Ik weet nog dat we in de 
voorbereiding een wedstrijd speelden 
tegen SC Heerenveen D1. Dat betekent 
dus wel dat je als jeugdteam een naam 
hebt in de regio, als zulke grote clubs jou 
vragen om tegen te oefenen. We gingen er 
wel met 1-5 af, maar dat was wel echt een 
hoog niveau.”

Als afsluiting van het seizoen heeft het 
team meegedaan met de Strijthagen 
Cup, een meerdaags en internationaal 
voetbaltoernooi in Landgraaf. Waarbij 
de hele selectie en een groep ouders 
overnachtte op een camping in de buurt. 
 
“Een superleuke en gezellige afsluiting van 
een onvergetelijk seizoen voor zowel de 
spelers als de staf.”

“Na dit seizoen is het team niet meer 
bij elkaar gebleven. Het is wel uit elkaar 
gevallen,” vertelt Alain, als hij nog eens 
naar de jonge jongens op de groepsfoto 
kijkt.

Mart Webbing was een mooie jongen, een 
goede kerel. Knap ook dat hij het zo lang 
heeft volgehouden. Miste fysiek toch ook 
wel wat.
Ian Lenselink ook een mooi kereltje, die 
trapte een tegenstander zo doormidden. 
Je kan hem wel vergelijken met Edgar 
Davids. Ja, echt een rauwdouwer op het 
middenveld. Een grote mond ook altijd.
Mark de Haan had body en kracht. Hij was 
lang voor de D-jeugd. 
Dion Lutam klein maar superbehendig en 
technisch. •

“Het is toch net even 
wat anders als je weet 
dat je naar FC Twente 

gaat om daar een 
competitiewedstrijd te 

spelen.” 

14. Fabian Engels  Kan op verschillende 
posities uit de voeten. Is soms wel eens in 
gedachten, hij moet het hebben van zijn 
schotkracht en doorzettingsvermogen. Wil 
nog wel eens wat spullen vergeten voor een 
wedstrijd.

15. Tijn Idzerda  De laatste man dit D1 
die regelmatig een doelpuntje meepikt 
met name vanaf de stip. Een speler 
met een fantastische mentaliteit hij 
verzaakt nimmer. Je hebt een geweldige 
ontwikkeling doorgemaakt dit seizoen.

16. Aaron Yeung “De Chinese muur”, heeft 
een grote stap gemaakt dit seizoen en is op 
alle facetten gegroeid. De nachtmerrie van 
elke aanvaller, want hij zit er altijd tussen 
met zijn lange benen. Je hebt het geweldig 
gedaan in D1. Je mag trots zijn op jezelf!

17. Christijn Kleemans  Rustige jongen 
binnen het team en een geweldige 
verdediger. Helaas hebben we niet het 
hele seizoen gebruik mogen maken van je 
kwaliteiten. Wat fijn dat je weer plezier in 
het voetballen hebt.

18. Mike van de Streek  Middenvelder 
die ons dit seizoen vaak uit de brand heeft 
geholpen. Jij hebt je geweldig ontwikkeld 
afgelopen seizoen. Je beschikt over 
een fantastische mentaliteit en bent erg 
leergierig.

Arjan Idzerda  Over de randzaken druk 
maken deed ik dit seizoen niet, want dat 
regelde Arjan. We hebben bijna dagelijks 
contact en sprak hem vaker dan mijn eigen 
ouders. Tubbergen en Landgraaf waren wel 
de hoogtepunten van seizoen. Maatje voor 
het leven…

Astrid ter Bork  Een moeder voor de groep. 
Ik heb dit seizoen heel veel van jou geleerd 
in allerlei opzichten. Je hebt het geweldig 
gedaan tussen al die mannen. Zo rustig 
als je was in het begin van het seizoen, zo 
fanatiek stond je aan het einde langs de lijn. 

Jimmy Lutam  De vaste grensrechter 
van het team en de man van elf tenen. 
Jimmy zorgt altijd voor een geweldige sfeer 
binnen de groep. Druk langs de lijn om de 
verdedigers te coachen. Hij is de enige die 
mijn gebruikelijke yell heeft overtroffen.  
ALS SCHAAP ZEGT BÈ...

BEDANKT! 

Voor een onvergetelijk seizoen.
We hebben unieke ervaringen 

meegemaakt met z’n allen. Tevens 
wil ik alle ouders bedanken voor hun 

geweldige medewerking, want we 
hebben heel veel van jullie

gevraagd dit seizoen.

Iedereen mag trots zijn op zichzelf,
want we hebben het geweldig gedaan

in de 2e divisie. Succes allemaal in het 
volgende voetbalseizoen!

Alain Michel •

KNVB 2E DIVISIE:
DVC ’26 D1
DVS ’33 D1
ESA D1
NEC / FC Oss D2
PH D1
Rohda Raalte D1
SC Enschede D1
Schalkhaar D1
SML D1
v.v. SVI D1
VA FC Twente D2
Vitesse / AGOVV D2

Shirtsponsor:
Jan Pieter Kuhlmann
Hypothecair Planner en Erkend Financieel adviseur 

Jan Wienen
Erkend Hypotheekadviseur en specialist schadeverzekeringen

onafhankelijk fi nancieel advies

Wilt u een afspraak met Confi nced? 

Kijk op confi nced.nl of bel ons 
voor een afspraak.

Zwolle
Pascalweg 1
8013 RC Zwolle

Wijhe
Wechterholt 35
8131 RB Wijhe

• Hypotheken
• Verzekeringen
• Vermogensgroei

T: 038 852 06 90  |  E: info@confi nced.nl
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Rudolf Dieselstraat 9  |  8013 NJ Zwolle
085 - 070 28 55  |  info@gezelligwerkt.nl
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Persoonlijk,
Professioneel,
Betrokken!

Molenweg 259  |  8012 WH Zwolle

www.vnsaccountancy.nl

Doek 2,5m x 80 cm V&S.indd   1 01-05-17   18:53

Hoogstraat 115c           Zwolle           Tel: 038-4223190

SCHEIDSRECHTER BIJ v.v. SVI

Spelregels en spelplezier

Een kleine 48 jaar geleden begon hij als scheidrechter in de zaal, 
omdat ieder zaal-team bij zijn thuiswedstrijden een scheidsrechter 
moest leveren. “Wij rouleerden in het team; iedere speler werd 
op die manier af en toe scheidsrechter.” Daarnaast speelde Lein 
Jan ook op het veld, “daarbij heb ik op een keer mijn scheenbeen 
gebroken, en kon toen drie maanden niet voetballen. Toen heb ik 
voor het eerst een scheidsrechtercursus gevolgd.” Zo’n 10 jaar 
geleden heeft hij deze cursus nog eens herhaald. Sinds zijn zoon 
bij de senioren ging voetballen en Lein Jan niet meer nodig was 
als leider van het jeugdteam van zijn zoon, heeft hij de uitdaging 
aangenomen om, zo mogelijk, 
wekelijks een wedstrijd te 
fluiten. 

En wekelijks een wedstrijd 
fluiten is iedere week weer 

anders volgens de scheidsrechter, “je weet nooit wat je mee 
gaat maken. Het weer speelt een rol, het elftal dat je fluit, de 
tegenstanders, de stemming van de mede-scheidsrechters in 
de kleedkamer, en je eigen beslommeringen. Ik vind het heel 
afwisselend.”  

“Gekscherend gezegd fluit ik natuurlijk altijd een goede wedstrijd.” 
Als de andere deelnemers aan het spel dat na de wedstrijd met 
hem eens zijn, dan gaan zowel de scheidsrechter als spelers 
met een goed gevoel het weekend in. Als er spelers of trainers 

zijn die er heel anders over 
denken, dan is er bij Lein Jan 
ook wel wat twijfel of hij het 
wel zo goed heeft gedaan, “en 
natuurlijk kan het altijd beter, 
hou ik mezelf altijd voor.” 

Lein Jan Bostelaar is één van die wat oudere mannen die zaterdags in zwarte kledij
een wedstrijd in goede banen tracht te leiden.

“Spelplezier heeft ook te maken met consequent 
fluiten; maar menig speler en/of begeleider heeft 

nauwelijks een idee hoe moeilijk dat is.”



ADVIESORGANEN

Fair Play

De Fair Play Commissie (FPC) zet zich in om een veilig 
sportklimaat te bevorderen. 

Bij v.v. SVI willen we dat teams sportief en met plezier 
kunnen voetballen. Ondanks alle goede bedoelingen 
gaat het af en toe niet goed op of rondom het veld of in 
trainingen. Zie je onsportief gedrag dat niet op de velden 
van v.v. SVI thuishoort, dan kun je hiervan melding maken 
via het klachtenformulier.

De FPC neemt de melding vervolgens in behandeling. 
Aangezien geen enkele melding hetzelfde is, wordt per 
geval gezocht naar de beste aanpak om tot een goede 
oplossing te komen.

We willen graag dat SVI het verschil maakt en hopen dat 
deze mooie club kan rekenen op jouw inzet voor ‘Fair Play’! 
De FPC bestaat uit Sander Dresken en Coen van den 
Brink 
 
Het klachtenformulier is te vinden 
op de website van v.v. SVI onder het 
kopje Vereniging en vervolgens Fair 
Play. Heb je een vraag dan kun je 
ons ook bereiken via:
fairplay@vvsvi.nl

Vertrouwenscontactpersoon

Een vertrouwenscontactpersoon (VCP) is er voor je als 
je een klacht hebt over het gedrag van iemand binnen 
de vereniging. Enkele voorbeelden hiervan zijn pesten, 
discriminatie, seksueel ongewenst gedrag en agressie. 

We bespreken waar je met je klacht terecht kan. De VCP 
luistert, denkt mee en adviseert je en jij bepaalt zelf wat je 
verder doet. 
 
De VPC heeft een geheimhoudingsplicht, je kunt in 
vertrouwen iets vertellen. Mocht echter sprake zijn van 
een misdrijf of er ontstaat een gevaar voor jezelf of een 
ander dan moeten we de vertrouwelijkheid doorbreken. We 
overleggen dan wel hoe dat voor jou op een veilige manier 
kan gebeuren. 

Samenvattend is het de taak om 
hulp, ondersteuning en advies te 
geven, om zo mee te helpen aan 
een veilige omgeving voor alle 
leden van v.v. SVI.
 
De vertrouwenscontactpersoon 
is te bereiken via het volgende 
email adres: fvansteenwijk@
vvsvi.nl •

Fabian van Steenwijk 
(VCP v.v. SVI)

Voetbal is geen oorlog 
De rol van de scheidsrechter is volgens hem het in zo goed 
mogelijke banen leiden van het spel. “In mijn ogen blijft het 
een spel, in tegenstelling tot de uitspraak “voetbal is oorlog”. 
Spelplezier hoort bij voetbal, en ik heb er een hekel aan als spelers 
het plezier van andere spelers proberen te verzieken.” Daar waar 
het enigszins fout dreigt te gaan, is het aan de scheidsrechter om 
dit te proberen bij te regelen. Door zijn taak serieus te nemen en 
deze zo goed mogelijk uit te voeren draagt een scheidsrechter bij 
aan het spelplezier op het veld. “Vroeger had ik nog wel eens de 
neiging bepaalde situaties, acties, op het veld komisch te vinden, 
en er dan om te lachen. Men heeft mij duidelijk moeten maken 
dat dat overkomt als uitlachen. En dat is niet echt respectvol 
naar de overige deelnemers. Spelplezier heeft ook te maken met 
consequent fluiten; maar menig speler en/of begeleider heeft 
nauwelijks een idee hoe moeilijk dat is.” 

Minder theater 
Een scheidsrechter kan Fair Play stimuleren door te proberen om 
zo consequent mogelijk te fluiten, en deelnemers aan te spreken 
op onsportief gedrag.

“Fair Play betekent voor mij dat de deelnemers aan het spel het 
plezier van alle deelnemers aan het spel vooropzetten. Fair Play is 
het tegenovergestelde van het verzinnen en uitvoeren van allerlei 
trucs om op niet tot nauwelijks reglementaire wijze jouw plezier 
te vergroten ten koste van het plezier van de anderen. Een balletje 
wegtrappen is wel het sloomste voorbeeld wat je hierbij kan 
geven. Het toneel, de schwalbes die we in grote mate te danken 
hebben aan figuren als Machlas, Suarez, Iniesta, Messi, Ronaldo 
en dergelijke, is een ander voorbeeld van non-Fair Play gedrag. Ik 
zou graag minder theater willen zien als spelers eens een keer een 
aai over een enkel krijgen.” •

Wedstrijden fluiten bij v.v. SVI
Waarom zou je voetballiefhebbers adviseren om 
scheidsrechter te worden bij onze vereniging?

Lein Jan: “Ten eerste: het is gewoon leuk om te doen, als je 
tegen een portie kritiek kan. Ten tweede, de sfeer onder de 
scheidsrechters bij v.v. SVI onderling, in de kleedkamer, is goed, 
best gezellig. Ten derde, het is een sportieve bezigheid in de 
buitenlucht, oftewel, gezond. Ten vierde, het is ook dankbaar, 
want je stelt die anderen in staat een wedstrijd te kunnen 
spelen. Ten vijfde, v.v. SVI heeft hele leuke jeugdtoernooien, en 
dat is sowieso heel leuk om te doen. En tot slot, ik word er niet 
jonger op, en op een gegeven moment zal ik er mee moeten 
stoppen, en dan is het fijn als er opvolgers zijn.”

“In mijn ogen blijft het een spel, in tegenstelling
tot de uitspraak “voetbal is oorlog.”

v.v. SVI  |  Seizoengids 2023-2024 53

Lo
g

o
 d

is
ig

n
e

d
 b

y
 K

ic
K

 b
o

u
w

m
e

e
st

e
r

Ervaar het zelf wat eenErvaar het zelf wat een
goede boxspring voor u kan doen! 

KOM LANGS EN LAAT U ADVISEREN 
IN ONZE RUIME EXPERIENCE ROOM

goede boxspring voor u kan doen! goede boxspring voor u kan doen! goede boxspring voor u kan doen! goede boxspring voor u kan doen! goede boxspring voor u kan doen! goede boxspring voor u kan doen! goede boxspring voor u kan doen! 

Grote Voort 72-74, Zwolle

T 038 - 453 45 14

E info@rikels-slaapexperts.nl

www.rikels-slaapexperts.nl

welkom bij de grootste 
serta-dealer van nederland!

KLANTEN 
BEOORDELEN
ONS MET 9,8!

“We slapen nu al 4 dagen 
voortreffelijk, eindelijk 

sinds tijden wakker worden 
zónder rugpijn!”
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INTERVIEW

Stille kracht van v.v. SVI!
INTERVIEW

Hoe ben je bij SVI terecht gekomen? 
Dat begon toen Bas vanaf zijn 6e jaar bij 
SVI ging voetballen. Ik ben toen begonnen 
als leidster en maakte bijvoorbeeld de 
schema’s voor het rijden en wassen. Ik ben 
leidster geweest tot Bas in de A-junioren 
kwam.

Is er een groot verschil tussen een 
voetbal- en handbalvereniging? 
SVI is een grote vereniging, de 
handbalverenging is veel kleiner. 
Er waren maar 12 teams. Iedereen 
deed daar vrijwilligerswerk, het was 
heel overzichtelijk. Ik vind ook dat 
vrijwilligerswerk door ouders bij een 
vereniging hoort. Als iedereen een beetje 
meehelpt in een vereniging, dan valt het 
werk ook mee.

Hoe ben je bij de kledingcommissie 
terechtgekomen?
Ik werd door mijn buurman, Gert van der 
Vegt, gevraagd voor de Bestuursgroep 
Commercie. Ik heb dat zo’n 6 of 7 jaar 
gedaan. Ik deed vooral het administratieve 
werk, zoals het regelen van de contracten 
van de sponsoren. De bardiensten op de 
zaterdagmiddagen in het sponsorhome 
hoorde hier ook bij. Ik vond het echt een 
super leuke tijd. Ik heb ook de organisatie 
van de Grote Club Actie gecoördineerd. 
Veel vrijwilligers hebben mij hierbij 
geholpen. Wij hebben vier jaar lang 
redelijk veel geld opgehaald voor de 
club en waren één jaar de club die de 
meeste loten had verkocht. Dat geld ging 
naar nieuwe kleding voor de club. Ook 
heb ik in deze tijd meegeholpen met het 
organiseren van een kerstconcert met de 
Jostiband. Gert Evertsen, toen ook lid van 
de Bestuursgroep Commercie, was de 
organisator van dit evenement. Ik heb veel 
blije mensen gezien tijdens dat concert! 
De grootste uitdaging of organisatie was 
wel het voetbalplaatjesboek van SVI. Alle 
spelers op de foto en een teamfoto. Ook 
dit is gelukt met hulp van enthousiaste 
vrijwilligers. De plaatjes en het boek waren 
“te koop” bij de Plus.

Daarna ben ik begonnen met de functie van 
coördinator van de kledingcommissie, dat 
heb ik zo’n 8 of 9 jaar gedaan. De vorige 
kledingcoördinator stopte er per direct 
mee. Ik was al actief bij SVI als vrijwilliger 
en het bestuur heeft gevraagd of ik dit 

Yvonne Trentelman-Krisman (54) is getrouwd met Rinaldo en moeder van Bas (22) en Romy (19). 
Zij woont met haar gezin in Ittersum en werkt als functioneel beheerder bij Univé Verzekeringen 

(25 jaar). In haar vrije tijd wandelt ze graag met de honden, Bo en Shelby, en in de zomermaanden 
komt ook haar racefiets uit de schuur. Sinds kort is ze ook te vinden bij Tennis Club Ittersum (TCI) 

om te padellen. Vroeger heeft ze altijd aan handbal gedaan in de selectieteams bij SV Zwolle. Voor al 
het vrijwilligerswerk dat zij de afgelopen jaren heeft gedaan, werd op 18 maart 2023 

de Prestatiebeker van v.v. SVI aan Yvonne toegekend. 
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Yvonne verzorgde jarenlang de shirts voor alle spelers...

niet wilde oppakken. Dit heb ik de laatste 
jaren zeker niet alleen gedaan maar samen 
met Anuschka Beenen. Op hele drukke 
avonden waren er ook weer enthousiaste 
vrijwilligers aanwezig om ons te helpen. 

Wat heb je daar allemaal gedaan? 
De werkzaamheden voor de 
kledingcommissie bestaan onder andere 
uit het bestellen van de kleding voor 
SVI. Dan moet je denken aan: tenues 
(shirt, broek en sokken), wedstrijdjack 
of trainingspak voor spelers, sporttassen 
en teamtassen, kleding voor de trainers, 
winterjassen en soft shell jassen en 
polo’s voor de leiders. Daarnaast heb 
je het organiseren van de inname- en 
uitgiftedagen aan het einde en het begin 
van het seizoen. Alle kleding wordt weer 
ingenomen, gecontroleerd en ook weer 
uitgedeeld. Wij zorgen dan dat alle teams 
weer netjes een complete tas krijgen 
met tenues en de daarbij behorende 
sporttassen voor de spelers. Na de 
uitgiftedagen zijn we nog wel ruim 2 à 3 
weken druk met “het compleet” maken 
van de tassen. De trainers komen dan weer 
kleding omruilen voor de juiste maten voor 
de spelers. Gedurende het seizoen komen 
er ook nieuwe spelers langs voor kleding. 
Dat geldt ook voor nieuwe trainers en 
leiders die kleding komen ophalen.  

Het bestellen van nieuwe kleding is ook 
veel werk, voor de nieuwe kleding moet 
ook weer een nieuwe aanbesteding 
worden gedaan. 
Er zijn nu twee dames die het van mij gaan 
overnemen en 8 ouders die gaan helpen bij 
de kledingcommissie.  

Voor hoeveel teams moet je dit dan 
doen? 
Nou, dan gaat het om ongeveer 60 
jeugdteams die allemaal een tas, shirt, 
broek en trainingspak moeten krijgen. Dat 
is een hele operatie en ik wil graag dat 
iedereen in een tenue kan voetballen dat 
goed zit. De tenues van afgelopen jaar zijn 
van goede kwaliteit. De bedrukking van 

een sponsor zit er nu op gesublimeerd 
(red: onder hoge druk en bij een hoge 
temperatuur aanbrengen waardoor de verf 
zicht hecht aan de vezels van de stof) en 
blijft daardoor al die jaren netjes.

Is er in de acht jaar dat jij er werkte, 
veel veranderd?  
Nee, er is niet zo veel veranderd. De 
trainers krijgen nu ook kleding, dat wel. Het 
is nu vooral drukker, SVI wordt ook steeds 
groter. We hebben ook de zaalvoetbalteams 
erbij gekregen. 

Zijn er wel eens problemen?  
Nee, geen problemen. Ik vind ook dat de 
leiders tevreden weg moeten gaan met de 
spullen voor de teams. De kleding moet 
ook goed passen. Het contact met de 
leiders en coördinatoren is super.

Zijn er bijzondere dingen die je bij de 
commissie hebt meegemaakt? 
De Corona-tijd was wel ‘anders’. De 
leveringen waren toen echt een probleem. 
Het duurt standaard 10 weken voordat de 
shirts er zijn. In de Corona-tijd was deze 
levertijd extra lang. Dat gaf toen echt wel 
problemen. Gelukkig hebben we dit ook 
weer samen geregeld en hopelijk was dit 
eenmalig.

Waarom heb je besloten te stoppen bij 
de kledingcommissie? 
Ik vind het goed zo, het is tijd om te 
stoppen. Bas is nu 22 en is nu zelf ook 
vrijwilliger achter de bar. Natuurlijk ben ik 
nog wel aanwezig bij de thuiswedstrijden 
van Bas. Ik vond het zelf ook altijd leuk dat 
mijn vader altijd bij mij kwam kijken. Mijn 
dochter rijdt paard en daar kan ik ook mijn 
vrije tijd nuttig besteden.

Wat betekent SVI voor jou? 
Ik heb nooit zelf gevoetbald, maar ik vind 
de sfeer bij SVI gezellig. Het is belangrijk 
om als ouder ook vrijwilliger te zijn bij de 
vereniging, dan kom je er ook tussen en 
word je vanzelf een onderdeel van de club. 
Vrijwilligers zijn heel belangrijk voor de 
club. Het moet vanzelfsprekend zijn dat je 
vrijwilligerswerk doet bij je club.

En heb je nog een voorspelling voor 
SVI 1 voor het nieuwe seizoen? 
Lachend: daar houd ik mij niet zo mee 
bezig! •

“Ik wil graag dat 
iedereen in een tenue kan 
voetballen dat goed zit.”

“Vrijwilligerswerk door ouders 
hoort erbij. Als iedereen meehelpt, 

valt het werk ook mee.”
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Videobellen in de vergaderruimte?
Wij helpen u graag!

Roombooking Touchscreens Narrowcasting

Baileystraat 4z
8013 RV Zwolle
+31 (0)38 750 2830
www.backstageav.nl

Backstage AV
Wij maken van uw vergaderruimte
een audiovisueel visitekaartje!

Logisch toch?

Dit zijn de namen van de kinderen van 
v.v. SVI 9. Dit zijn de namen die over 
vijfentwintig jaar het negende moeten 
vormen. Maar het kan in de toekomst 
ook de kern van de selectie van v.v. SVI 1 
zijn. Dames 1 en Heren 1. Of misschien 
is de voetbalwereld dan zo veranderd dat 
dames en heren in één team spelen. Of 
zijn sommige van deze meiden gewoon 
zo goed dat er wel een uitzondering 
gemaakt móét worden. Misschien wordt 
het een waterpoloteam. Of brengen papa’s 
hun zoon of dochter elke week naar de 
hockeytraining en staan ze in het weekend 
met alle andere hockeyouders allemaal 
hockeygesprekjes te voeren. Staan ze hun 
kind aan te moedigen bij padel, pilates, 
kickbokswedstrijden, turnen of surfen. 
Wat voor sport hun kinderen ook gaan 

doen, hun papa’s zijn allemaal vrij aardige 
kelderklasse voetballers. Liefhebbers van 
voetbal en van de derde helft. En die liefde 
voor het spelletje, daar  zullen hun kinderen 
waarschijnlijk niet onderuit komen.

“Is het eten nog niet klaar. 
Papa moet naar voetbal. 

Zijn de piepers nog niet gaar. 
Papa moet naar voetbal. 

En vergeet het toetje maar. 
Papa moet naar voetbal. 

Oh wat een gedoe. 
Papa moet naar voetbal toe.” 

Papa die aan zijn dochtertje voordoet hoe 
je een perfecte schwalbe maakt. Papa 
die al direct begint met conditietraining 
wanneer zijn zoontje net kan lopen, “nog 

Aaron (17 maanden), Alexia (57 maanden), Finn (31 maanden), Floris (22 maanden), 
Jonas (2 maanden), Julian (10 maanden), Lars (13 maanden), Lotte (22 maanden), 

Max (24 maanden) Quinn (21 maanden), Reinder (23 maanden) en Yara (10 maanden). 
Dit zijn de namen die de leider van v.v. SVI J/M onder-5 (Of J/M onder-3 met één dispensatie 

speelster) op het opstellingbord zal schrijven. Maar dit team bestaat niet bij v.v. SVI.

Papa moet naar voetbal!
DE PEUTERS VAN v.v. SVI 9

een rondje om het voetbalveld!”. Papa die 
zijn kleine traint om met links én rechts 
te trappen, want tweebenigheid moet je 
al vroeg leren. Zelf heeft papa na dertig 
jaar nog steeds één (redelijk) goed been 
en één chocoladebeen. Papa die met 
Duplo-poppetjes eindeloos buitenspel blijft 
uitleggen. Bij het op bed brengen wordt 
er door papa sowieso eerst nog even 
een verhaaltje voorgelezen uit de Voetbal 
International. Om er maar zeker van te 
zijn dat dochterlief of zoonlief van voetbal 
gaat houden. Als papa op de wekelijkse 
papadag even een rustmomentje wil, laat 
hij zijn zoontje vijfenveertig minuten naar 
een verslag van Sierd de Vos luisteren. 
En in plaats van een speelgoedkeukentje 
met oven is een speelgoedbar met tap 
aangeschaft. 

www.mevrouwschutte.nl

“Vakschilders met oog voor jou.”

Binnen- en buitenschilderwerk
Kleuradvies

Interieurstyling
Decoreren
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DE PEUTERS VAN v.v. SVI 9

Ze zullen niet allemaal net als de 
voetbalvader van Jiskefet (Michiel Romeyn) 
dromen dat hun zoontje/dochtertje bij 
Ajax 1 speelt, of anders bij Go Ahead 
Eagles. “Weet je dat papa zijn auto heeft 
moeten verkopen omdat hij van zijn zoon 
een grote voetballer wilde maken? Weet 
je dat papa bijna moet huilen van jou? 
Nu mag papa het proberen om het bij Go 
Ahead Eagles voor elkaar te krijgen, omdat 
papa ome Henk daar nog kent”.
Niet iedereen droomt van een kind in Ajax 
shirt. Sommige vaders zijn fan van andere 
clubs. 
 
Van dromen naar de werkelijkheid. Want 
op dit moment zijn het nog de papa’s die 
op zaterdag de doelpunten moeten maken, 

en de spits van de tegenstander uit moeten 
schakelen. In de auto onderweg naar 
een uitwedstrijd ergens richting Dalfsen 
gaat het niet meer over hoe sterk de 
tegenstander zal zijn, en dat er gewonnen 
moet worden. Of over vrijdagavond in de 
stad. Het gaat over welk merk loopfiets je 
het beste kan kopen. Verschillende merken 
worden vergeleken.

Een paar wedstrijden later wordt er 
niet meer gesproken over die snelle 
rechtsbuiten en wie die moet gaan dekken. 
We rijden rustig op de rijbaan met een of 
ander sportpark als bestemming als er 
vanuit niets opeens hard wordt gejuicht. 
De juichende speler kijkt enthousiast 
naar een filmpje op zijn telefoon. 
Hierop is niet de samenvatting van een 
overwinning van PEC Zwolle te zien, en 
ook geen werelddoelpunt ergens op een 

Zuid Amerikaans voetbalveld. Nee op de 
telefoon is een filmpje te zien van een 
dochter die haar eerste stapjes zet. Gefilmd 
door mama. Enthousiast wordt het filmpje 
gedeeld. De stapjes zijn mooier dan de 

dribbels van Messi. Papa is trotser dan 
wanneer hij een hattrick scoort. 
Er zijn plannen om het traditionele 
teamuitje naar Duitsland te veranderen 
in een teamuitje naar Ballorig. En dan het 
liefste een weekendje of midweek. In de 
voetbaltas met shirtjes kan je zomaar een 
verdwaald slabbetje tegen komen. In de 
kleedkamer wordt er niet meer gepraat 
over hoe slecht de scheidsrechter was. De 
gesprekken gaan over kolven en oppas 
regelen. En over het aantal vrije papadagen 
waar je officieel recht op hebt. Tijdens de 
derde helft in de kantine wordt er altijd met 
één oog opgelet waar zoon of dochter nu 
weer heen kruipt of wandelt.  

Is het eten nog niet klaar. 
Papa moet naar voetbal. 

Zijn de piepers nog niet gaar. 
Papa moet naar voetbal. 

En vergeet het toetje maar. 
Papa moet naar voetbal. 

Oh wat een gedoe. 
Papa moet naar voetbal toe. 

“Vanaf welke leeftijd kan 
je je kind inschrijven bij 

v.v. SVI?“

Dit zong Willeke Alberti. Een lied dat werd 
uitgebracht in de tijd (1992) dat de vaders 
uit het negende de leeftijd hadden die hun 
kinderen nu hebben.   

En als meisje dacht ik nou, 
als ik later ben getrouwd.
Heb ik al die heisa niet, 

ik neem een man die vist.
Maar het lot is grillig want, 

trouwen deed ik met een man.
Die verschrikkelijk lief,  

maar ook voetbalproffie is.

De mannen van v.v. SVI 9 zijn verschrikkelijk 
lief, maar zeker geen voetbalproffies. Wel 
geweldige teamgenoten. En geweldige 
vaders. •

*v.v. SVI 9 is dit seizoen voor één 
jaartje v.v. SVI 5.
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SlagerijvanGuilik.nl
HATTEMERBROEK - ZWOLLE - HATTEM - LOOSDRECHT

Duurzaamheidstraat 19c - 8094 SC - Hattemerbroek
038 376 5976 - info@slagerijvanguilik.nl

Elke dag ambachtelijk vlees. Vers voor u gemaakt in onze slagerijen. 
Dé specialist in BBQ, buffetten, hapjes, maaltijden en complete catering. 

Voetbaltrainingen
Extra trainingen o.l.v. ervaren en 

enthousiaste trainers. Groepstraining of 

privétraining waar het individu centraal 

staat.

Voetbaldagen
Compleet verzorgde voetbaldagen tijdens 

iedere schoolvakantie met een gevarieerd 

programma vol voetbal en fun!

Kinderfeestjes
Ben jij binnenkort jarig en doe jij niets liever 

dan sporten? Boek dan een actief 

kinderfeestje met jouw vriendjes!

TennisPadelBasketbal KorfbalVolleybalHockey

Keuze uit verschillende sporten!
Voetbal, basketbal, padel, hockey, 

volleybal, tennis en korfbal

Voor meer informatie ga naar:
www.skillsenfun.nl

Leuke en leerzame 
sportactiviteiten voor kinderen!

VAN 6 TOT EN MET 14 JAAR OUD



61v.v. SVI  |  Seizoengids 2023-2024Seizoengids 2023-2024  |  v.v. SVI60

Over ons 
Talententeam Reggestreek 
(TTR) / Stichting Meidenvoetbal 
Next Level zet zich al ruim vier 
jaar, belangeloos, met hart en 
ziel in voor het meidenvoetbal 
in de regio. Een initiatief 
gestoeld op de gedachte, 
dat talentvolle voetbalsters 
dezelfde kansen moeten krijgen 
als de talentvolle voetballende 
jongens in de regio. Het gaat 
hierbij om hen optimale 
ontwikkelingskansen te bieden 
(opleiden, randvoorwaarden 

Meidenvoetbal
naar een
next level
brengen...

Omdat er veel talentvolle meiden voetballen 
in Zwolle en omgeving. En omdat deze 

meiden dezelfde kansen moeten krijgen als 
talentvolle voetballende jongens. Daarom is 
er de Stichting Meidenvoetbal Next Level.

faciliteren en doorstroom 
mogelijkheden bieden naar 
het hoogste niveau). Wij zetten 
ons in om het meidenvoetbal 
in de brede regio naar een nog 
hoger plan te tillen. De naam 
van de stichting is dan ook niet 

toevallig gekozen: “Stichting 
Meidenvoetbal Next Level”. 

Verder bouwen op een stevig 
fundament 
De afgelopen jaren zijn 
er veel van onze meiden 

doorgestroomd naar 
opleidingen of Beloftenteams 
van een betaald 
voetbalorganisatie (41 meiden 
in totaal), waaronder FC 
Twente en PEC Zwolle. Ook 
zijn er meiden in het westen 
van het land, België, Duitsland 
en Amerika gaan voetballen. 
Veel van onze jongste meiden 
(O11, O12) zijn inmiddels 
uitgenodigd en/of geselecteerd 
door de KNVB. Inmiddels is er 
een mooie blauwdruk gelegd 
waarbij wij samenwerken met 

voetbalverenigingen uit de 
brede regio; op dit fundament 
willen wij de komende jaren 
graag verder bouwen. 

Vooravond van een enorme 
uitbreiding
Op dit moment staat TTR / 
Stichting Meidenvoetbal Next 
Level aan de vooravond van 
een enorme uitbreiding van 
de regio. 10 september 2023 
starten wij met een aantal 
nieuwe regioteams in Zwolle op 
de velden bij v.v. SVI. 
In januari 2024 breiden wij 
de regio verder uit met o.a. 
Hardenberg, Coevorden, 
Emmen en Hoogeveen. 
Hierdoor kunnen nog meer 
talentvolle en ambitieuze 
meiden gebruikmaken van 
onze trainingsmogelijkheden. 
Met deze uitbreiding hogen wij 
mede het niveau van het 
meidenvoetbal verder op, wat 

de weerstand en de uiteindelijke 
kwaliteit ten goede komt. Er 
spelen zo’n 200 meiden in de 
regioselecties van TTR. In de 
nieuwe opzet werken wij met 

zo’n 400 meiden. Ongeveer 
75% van de meiden zijn 
“onderweg” en ontwikkelen 
zich in onze kweekvijvers 
(potentials). Intern hebben wij 
met de overstijgende selecties 
(high potentials - 25% van de 
meiden) een extra doorstroom-
mogelijkheid gecreëerd richting 
het hoogste niveau.  

Uitbreiding regioselecties 
naar Zwolle! 
Tijdens de selectiedag op 4 
juni jongstleden, gehouden bij 

de gastvrije voetbalvereniging 
SVI in Zwolle, bleek dat er 
enorm veel voetbaltalent in 
Zwolle en omgeving rondloopt. 
Zo gaaf om te zien! Wij kijken 
er enorm naar uit om op 
10 september aanstaande 
ook in de regio Zwolle te 
starten met onze trainingen. 
De door ons geselecteerde 
meiden krijgen, naast hun 
trainingen en wedstrijden bij 
de eigen voetbalvereniging, 
aanvullende (specialistische) 
trainingen bij TTR. Super dat 

voetbalvereniging SVI dit 
mede gaat faciliteren door het 
beschikbaar stellen van de 
velden, de kleedkamers en hun 
kantine, voor het voetbaltalent 
in de regio. Een mooie 
verbinding; hier zijn wij en de 
meiden heel blij mee!  

Samen sterk! 
Wij zien uit naar een fijne en 
constructieve samenwerking 
met alle talentvolle 

voetbalsters, hun ouders, 
de voetbalverenigingen en 
de ondernemers in de regio 
Zwolle! Dat wij maar veel 
“dromen” van talentvolle 
speelsters waar kunnen 
maken; samen sterk! •

“We zetten ons met hart en ziel in voor het 
meidenvoetbal in de regio”

“Dit seizoen starten wij met een aantal 
nieuwe regioteams in Zwolle op de velden bij 

voetbalvereniging SVI”
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Seizoen kalender v.v. SVI
Bij een voetbalvereniging wordt er gevoetbald, maar v.v. SVI is veel meer dan voetbal alleen.

Meer dan een tackle op de bal, of het juichen na een doelpunt. Het is een vereniging met veel leden. 
Om de band tussen de leden onderling en de vereniging te versterken, worden er verschillende 

activiteiten/evenementen georganiseerd. Hieronder een greep uit de seizoenkalender. 

BG ACTIVITEITEN
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Vrijdag 8 september 2023 Klaverjassen

Zaterdag 23 september  2023 Feestavond

Vrijdag 6 oktober  2023 Klaverjassen

Zaterdag 7 oktober  2023 Presentatie Seizoengids

Vrijdag 3 november  2023 Klaverjassen

Vrijdag 10 november  2023  Mosselen en Schol Eten 

i.s.m.: Vishandel Theo Muys

Zaterdag 25 november 2023 Feestavond De Deurzakkers

Vrijdag 1 december 2023 Klaverjassen

Zaterdag 2  december 2023 Feestavond

Woensdag 20  december 2023 Klaverjassen

Zaterdag  6 januari  2024 Snerttoernooi

Zaterdag 13 januari 2024 FIFA-Toernooi Voor De Jeugd

Zaterdag 13 januari 2024 Koppel-Darttoernooi

Vrijdag 26 januari 2024 Klaverjassen

Vrijdag  16 februari 2024 Voetbalquiz

Vrijdag 23 februari 2024 Klaverjassen

Zaterdag 24 februari 2024 Feestavond

Vrijdag 15 maart 2024 Klaverjassen

Zaterdag 16 maart 2024 Medewerkersavond

Woensdag 27 maart 2024 Klaverjassen

Vrijdag 29 maart 2024 Hanze Trophy Int. toernooi

Zaterdag 30 maart 2024 Hanze Trophy Int. toernooi

Zondag 31 maart 2024 Hanze Trophy Int. toernooi

Vrijdag 19 april 2024 Klaverjassen

Zaterdag 27 april  2024 Koningsdag

Zaterdag 25 mei  2024 Feestavond

Vrijdag 31 mei  2024 Klaverjassen

Vrijdag 7 juni  2024  Vis BBQ 

i.s.m.: Vishandel Theo Muys

Zaterdag 22 juni 2024 Familiedag

IT | Sound & Lighting | AV

MIXED BYTES https://www.mixedbytes.nl 
info@mixedbytes.nl | 038 - 222 54 60

IT zonder zorgen!
MixedBytes is dé IT dienstverlener voor het MKB.  

Bij ons kunt u terecht voor:
 

• Snelle, veilige (glasvezel)internet- & vpn-verbindingen
• Mobiele en vaste telefonie
• Computers, printers en telefonieapparatuur
• Implementatie en beheer van uw IT omgeving
• Implementatie en beheer van Microsoft365
• Nieuw: Windows365! Stream je eigen Windows-werkplek 

veilig vanuit de Microsoft Cloud naar elk gewenst apparaat!

MixedBytes AudioVisueel
Bereik een groter publiek met de video- en streaming-  

services van MixedBytes!
 

• Advies en levering van AV-middelen
• Video-opnames
• Livestreams
• Videobewerking

  Dronefotografie en dronevideo’s

 
Verrijk uw bedrijfsvideo’s met  
luchtopnames of uw drukwerk  
met luchtfoto’s!

Laat uw bedrijf eens van een andere kant zien!

Smooth Fruit Therapy
 Grote Markt 1 Zwolle Lubeckplein 7
 038 423 34 15  038 785 44 55

maakt ruimte voor uw toekomst

Boverhoff Sloopwerken
Postbus 137
8180 AC Heerde
Tel.: 0578 - 69 31 36
Fax: 0578 - 69 49 53
info@boverhoff.nl
www.boverhoff.nl
 

Sloop

Asbest en Milieu

Recycling

Betonboren 

Infra

maakt ruimte voor uw toekomst

Boverhoff Sloopwerken
Postbus 137
8180 AC Heerde
Tel.: 0578 - 69 31 36
Fax: 0578 - 69 49 53
info@boverhoff.nl
www.boverhoff.nl
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Recycling
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maakt ruimte voor uw toekomst

Boverhoff Sloopwerken
Postbus 137
8180 AC Heerde
Tel.: 0578 - 69 31 36
Fax: 0578 - 69 49 53
info@boverhoff.nl
www.boverhoff.nl
 

Sloop

Asbest en Milieu

Recycling

Betonboren 

Infra

Boverhoff Sloopwerken bestaat uit een concern van 

bedrijven die actief zijn op het gebied van sloopwerk, 

asbestverwijdering en recycling. Daarnaast levert 

Boverhoff specialistische diensten die hiermee 

samenhangen, zoals bodemsanering, bouw- en 

woonrijp maken, chemische verankering en 

betonboren- en zagen.

Sterk in complexe projecten
Boverhoff behoort tot de top van Nederlands meest 
toonaangevende en specialistische sloopbedrijven. Wij zijn 
sterk in grootschalige en complexe sloopprojecten binnen 
een strak georganiseerd tijdspad. Door onze hoogwaardige 
kennis, inzet en ervaring en het omvangrijke high-tech 
machinepark kunnen wij onze klanten op elk type project 
van dienst zijn.

Boverhoff is volledig gecertifi ceerd en kan het gehele proces 
van sloopmelding tot het bouw- en woonrijp opleveren voor 
u verzorgen.

Wij horen graag waarmee wij u van dienst mogen zijn.

Kijk voor meer informatie en onze mooie projecten op: 

www.boverhoff.nl

038 741 00 20
info@vandijksignmakers.nl
www.vandijksignmakers.nl

Als kind spaarde Rick al stickers!

Alles inpakken met plastic en tape werd een hobby.

Deze hobby heeft geleid tot het ontstaan van VDS! 

In 2006 startte hij als zelfstandig ondernemer,

werkend vanuit huis. Anno 2020 is hij eigenaar van

Van Dijk Signmakers te Zwolle.

Het meedenken met de klant en zijn oog

voor detail zorgen ervoor dat Rick en zijn team

altijd streven naar het leveren van kwaliteit.
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BG COMMERCIE

Sponsoren v.v. SVI
Bij de v.v. SVI werken we met Bestuursgroepen, elk verantwoordelijk voor een deel van de

v.v. SVI-organisatie. Een belangrijk speelveld, de sponsoring, is in handen van de
Bestuursgroep Commercie. Zij proberen sponsors te werven, relaties te onderhouden

en sponsors met elkaar in verbinding te brengen.

De hoofdsponsorgroep van v.v. SVI is: Hart voor SVI. Winnen doen we samen!
Deze groep bestaat uit 19 verschillende sponsoren!

AKROH Industries
Aldura Zwolle

Arka Bouw Service BV
Boverhoff Sloopwerken

Caldor (4PS)
Confinced  Financieel Advies

FrontRow Skills & Fun

FysioPlus
Gezellig Werkt Schoonmaak

Jumbo
KRC van Elderen

Kruitbosch Zwolle B.V.
Muller Bedrijfs Onroerend Goed

Noordman Vloer- en Raambekleding

Profit Gym Zwolle Zuid
Salverda Bouw BV
Van Guilik
Vishandel Theo Muys
Werk Coöperatie De Middencirkel U.A.

v.v. SVI heeft een groep betrokken sponsors waar we als vereniging trots op zijn!

Drukkerij Het Snorretje
Edwin van Vilsteren Makelaars

Energiewacht
 Expert

FrontRow Skills & Fun
Fysiomobilae

FysioPlus
Gezellig Werkt Schoonmaak

Grand Cafe Zuijdt
Grolsche Bierbrouwerij Nederland B.V

Het Notarieel
Hout-en plaathandel Beldman B.V.

Hulleman Consulting
Hulstflier Installateurs Elburg

Hypotheekgilde
i4Action B.V.

Jumbo
Kapsalon Gerlinda

Kjelvik BV
Knol Assurantiën

Koetsier Schilderwerken
Konvo Schoonmaakproducten

KRC van Elderen
KROES- TransitieManagement

Kruitbosch Zwolle B.V.
KVS Projectinrichting

Lenferink BV
Liberty Wellness B.V.

Linkerbaan
Mastermate C.W. Jansen
MCHL grafisch ontwerp

Metaalhandel Dick
Mevrouw Schutte & dochters

MixedBytes
Muller vastgoed

NIZON Zonwering
NKC Afrekensystemen

Noordman Vloer en Raambekleding

Nooter BV technische installaties
NOVON Schoonmaak Gebouwen B.V.
Partyverhuur Zwolle
PeakzPadel
ProFit Gym Zwolle-Zuid B.V.
Promed
Ramen Blinderen Zwolle
RE Installatietechniek
Resido Vastgoed
Ristorante Fratelli
Salland Engineering
Salland Tours
Salverda
Schildersbedrijf Klappe
Schipper Kozijnen
SIO Zwolle
Smeets bouwmanagement en advies
Smooth Fruit Therapy
STEZA B.V.
Streetskills
Studio Ubique
Taxi De Peperbus
Te Biesebeek Advocaten B.V.
Thereca B.V.
Timmer Tuininterieur
Truck & Carwash
V&S Accountancy en advies
Van Dijk Signmakers
Van Guilik
Vishandel Theo Muys
Voetbalquiz Zwolle
Wahl International Consumer Group
Werkcoöperatie De Middencirkel U.A.
Wiskunde038
Woonexcellent
Yelloo
Zuidzijde
Zwolle Zuid Specsavers B.V.

Contactnaam
2Count Zwolle

Aannemersbedrijf Eikenaar
Afee Kapsalon

AH André Mulder
Akroh

Aldura Verkoop B.V.
ALM afbouwgroep

Alpha Comp
AMI Kappers

Arka Bouw aannemersbedrijf
Autobedrijf Dingerink

AZ design
B+K Alusystmen B.V.

Backstage AV B.V.
Bart de Fietsenmaker

Bas Autowas
Ben’s Barbershop

Berkenhove
Bert Wieten

Bloemenhuis Gaal
BOL Kreditbank / Supertank

Bouwmeester Installatietechniek B.V.
Boverhoff Sloopwerken

Brains
BTA van der Kolk

BudoBouw
Calculus Advies

Caldor (4PS)
Confinced

CPH Promogifts & More
Crowdmedia

Cyklop Nederland
De Belgische Keizer

De Marshof
De Zwolse Giftshop

Dekker Accountancy
Doomijn

WORD LID

v.v. SVI  |  Seizoengids 2023-2024 65

Kom lekker voetballen
bij v.v. SVI!

•   Voetbal voor jong en oud, jongen of meisje, man of vrouw.

•   Voor elk lid van de vereniging is er een tenue en trainingspak beschikbaar.

•   Training van gediplomeerde trainers.

•   Uitstekende jeugdopleiding die vele talenten voortbracht.

•   Buiten het voetballen om veel andere leuke activiteiten.

•   Vriendenteams in elke leeftijdsgroep; voetbal op recreatief en prestatief niveau.

•   Voetballen op een mooi sportpark met kunstgras, natuurgras en een Kidscourt.

•   Proeftrainingen mogelijk.

•   Lage contributie; financiële ondersteuning mogelijk.

v.v. SVI, daar speel je met plezier!

Meld je nu aan via leden@vvsvi.nl en ook jij speelt in ons prachtige tenue.

Welkom op sportpark ‘de Siggels’   |   v.v. SVI   |   IJsselcentraleweg 9 Zwolle-Zuid
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ROUTEBESCHRIJVING

v.v. SVI sportpark De Siggels

VELD 1

VELD 2

VELD 3

VELD 4

KIDSCOURT

HOOFDVELD

INGANG
CLUBHUIS

BEWEEGPARK

INFORMATIEBORD + INGANG KANTINE

KLEEDKAMERS SCHEIDSRECHTERS 1 t/m 3

KLEEDKAMERS 1 t/m 13

FIETSENSTALLING

MATERIAALBEHEER

WEDSTRIJDSECRETARIAAT

KOEK-EN-ZOPIE

TERRAS 
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STALLING

UITGANG

STALLING

Colofon

Deze seizoengids is een
uitgave van v.v. SVI uit Zwolle.

Sportpark De Siggels
IJsselcentraleweg 9,
8014 BK Zwolle-Zuid

Telefoon 038-4650037
Website vvsvi.nl
E-mail info@vvsvi.nl
Twitter @vvsvi
Facebook @svizwolle

Redactie
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Eindredactie
Debby Tufo
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Benny Michel, Geert Prins, 
Wilfred Spijkerman
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Met dank aan
Lein Jan Bostelaar
Dylan Fidder
Alex Grafhorst
Rudy van Leerzem
Jan Kiers
Dick Krommenhoek
Alain Michel
Volkert Muys
Rob Nugter
PhilaVersterkt
Powermeiden: Chloe, Inez, Roos, Sarah
Geert Prins
Arjan Spaans
Robert Jan Spijkerman
Talententeam Reggestreek
Fabian van Steenwijk
Carolien Tamminga
Yvonne Trentelman
v.v. SVI 1
v.v. SVI 9
Gert van der Vegt

Vanuit Apeldoorn (A50) en
Amersfoort-Harderwijk (A28):
•  Neem afslag 18 (Zwolle-Zuid); rechtsaf 

IJsselallee (N337) 6 km volgen;
•  Na 4e stoplicht gaat IJsselallee over in 

Wijheseweg, na ±2 km rechtsaf 
Hollewandsweg volgen;

•  Bij 2e rotonde 3e afslag richting 
IJsselcentraleweg;

•  Parkeerplaats sportpark De Siggels ligt 
na 70 meter links

Vanuit Ommen (N340) en
Staphorst-Groningen (A28):
•  Neem afslag 20 (Zwolle-Noord); einde 

linksaf (N35) Centuurbaan blijven volgen;
•  Na ±4,1 km rechtsaf Oldenneelallee;
•  Na ±1,6 km linksaf Wijheseweg
•  Na ±2,5 km rechtsaf Hollewandsweg 

volgen; bij 2e rotonde 3e afslag richting 
IJsselcentraleweg;

•  Parkeerplaats sportpark De Siggels ligt 
na 70 meter links

De plattegrond geeft een duidelijk beeld hoe sportpark De Siggels is ingedeeld.
Met trots voor u gebrouwen. Geen 18, geen alcohol.

PROEF
KARAKTER



ZONWERINGEN

NIZON
ZONWERINGEN

Telfortstraat 19  |  8013 RL Zwolle  |  Tel. 038-4214300

info@nizon.nl  |  www.nizon.nl

• Aluminium jaloezieën
• Lamelgordijnen
• Rolgordijnen
• Luxaflex
• Velux
• Daglichtfilters

• Zonwerende plakfolie
• Blinderingsfolie
• Horren
• Alle buitenzonweringen
• Rolluiken
• Markiezen


